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Svet občin 

Podprti 
sanacijo 

V Celju je bila prejšnji teden 
Stja sveta občin celjskega območ-
ja, na kateri so spregovorili o 
aktivnostih za saniranje stanja v 
Gorenju ter se dogovorili o skup-
nih nalogah, ki naj bi pripomogle 
k hitrejši ter uspešni razrešitvi 
tega velikega problema. Sprego-
rorili 90 tudi o aktualnih vpraša-
njih na področju vzgoje in izobra-
ževanja ter o delovanju pedago-
ško nadzorne službe celjskega 
območja, potrdili pa so še pro-

smernice za delo sveta 
občin celjskega območja. 

Predstavnika kolektivnega po-
slovodnega organa sozda Gore-
nje sta člane sveta občin celj-
skega območja najprej seznanila 
z ukrepi, ki jih je od junija lani, 
ko je bil v tej sestavljeni organi-
zaciji sprejet ukrep družbenega 
varstva, sprejel začasni kolektiv-
ni poslovodni organ. Opozorila 
sta, da je bila prva naloga, 
povečanje proizvodnje:, v celoti 
uresničena. Izkoriščenost zmog-
ljivosti se je močno povečala, 
povečal pa se je tudi izvoz in to 
na konvertibilno tržišč«. Takšna 
usmeritev je tudi naloga kratko-
ročnega sanacijskega olbdobja, ki 
naj bi ga uresničili do leta 1986. 
Takrat bodo ustvarjemi pogoji, 
da bo Gorenje lahk<o pričelo 
uveljavljati tudi nove ptroizvodne 
programe in preusmeijjati proiz-
vodnjo, seveda pa je tudi v 
projekciji razvojnih načrtov do 
leta 1980, največja naloga izvoz, 
ki naj bi naraščal hitreje cd 
fizične proizvodnje. 

Seveda sanacijski programi 
temeljijo na predpostavki, da 
bodo s širšo družbeno pomoijo 
odpravljene izgube, ki sedaj 
bremenijo Gorenje in ki so 
nastale iz tekočega poslovanja (te 
bo pokrilo Gorenje samo), 
predvsem pa s poslovanjem in 
likvidacijo Koertinga. Na seji so 
menili, da se tako v regiji, kot v 
republiki premalo zavedamo, 
kako veliko breme bo tio za naše 
že tako izčrpano gospodarstvo in 
da z ukrepi ne smemo odlašati, 
saj zaradi deviznih razlik škoda 
le narašča, ampak moraimo priče-
ti široko akcijo, katere cilj mora 
biti uspešna sanacija te velike 
sestavljene organizacije. Menili 
so tudi, da sanacija Gorenja 
najbrž le ni samo velenjski, 
regijski in republiški problem, 
ampak da bi morali o tem 
spregovoriti tudi v jugoslovan-
skem merilu in z določenimi 
ukrepi pomagati, da bi tega 

lta laže izkopali iz nakopiče-
težav. 

V torek popoldne so mladi na Ljubnem sklenili 
letošnji jubilejni pohod XIV. divizije. 

V teh februarskih dneh pred 40. leti so borci prav na 
območju naše občine bili najhujše boje z veliko močnej-

šim sovražnikom. Tudi tokrat so se mladi dostojno po-
klonili spominu herojskim borbam štirinajste in znova 
potrdili, da skrbno varujejo tradicije NOB. 

Zveza kulturnih organizacij 

Seminarji za zborovodje 
V velenjski občini deluje 

množica otroških in mladinskih, v 
zadnjem časn pa tudi vse več odra-
slih pevskih zborov, (tudi po 
krajevnih skupnostih. 

Čeprav Zveza kulturnih 
organizacij Slovenijo redno orga-
.nizira tri republiške seminarje za 
dopolnilno oziroma dodatno 
izobraževanje zborovodij na leto, 
pa ti niso prilagojeni občinskim 
pogojem in zahtevam. Zato je 
odbor za glasbeno dejavnost pri 
Zvezi kulturnih organizacij občine 
Velenje v sodelovanju z vzgoj-
noizobraževalnim zavodom 
organiziral dva dvodnevna 
seminarja, in sicer pretekli petek in 
soboto za zborovodje otroških in 
mladinskih zborov, v soboto in 
nedeljo pa za zborovodje odraslih 
zborov. Prvi je bil na osnovni šoli 
Veljka Vlahoviča, drugi pa 

prostorih glasbene šole v Titovem 
Velenju. 

Vsebina seminarja za zborovod-
je mladinskih in otroških pevskih 
zborov je obsegala zboiovodievo 
pripravo na študij pesmi (avdicija, 
upevanje, korepeticija), izdelavo 
interpretacijske pesmi in 
posvetovanje o programih. Kot 
izvajalec je sodeloval mladinski 
pevski zboi osnovne šole Veljka 
Vlahoviča, s katerim so udeleženci 
seminarja izdelovali dve zahtevni 
pesmi — Maksa Pirnika-Otroška 
romanca in Lojzeta Lebiča-Črn 
možiček. 

Vsebina seminarja za zborovod-
je odraslih pevskih zborov je 
obsegala predvsem osnovne prvine 

dirigiranja, tehnične in značajske 
razlike pri interpretaciji pesmi ter 
osnovne vokalne tehnike. 
Oba seminarja je odlično izpel-

jal strokovnjak, gost profesor 
Pedagoške akademije v Mariboru 
Ivan Vrbančič, ki je seminaristom 
znal predstaviti in pokazati,,zako-
ne" zborovskega dela in poudariti 
plemenitost te dejavnosti. 

Kako sta bila seminarja potreb-
na, je pokazala tudi številčna 
udeležba zborovodij in ob koncu 
izrečena želja po nadaljevanju te 
prakse. Tako so se seminaristi že 
sedaj dogovorili za naslednji semi-
nar, ki naj bi bil za zborovodje 
odraslih zborov 5. in 6. maja letos 
vodil ga bo isti strokovnjak, na 

Občinska kandidacijska konferenca 

\yO JURE — v lortkk smo uui vsi nepopisno srečni. Jure Kranko je 
evu, na XIV. ooiimpijskih igrah prismučal Jugoslaviji prvo 

Za jutri, 17. februarja, ob 8. uri je 
sklicana seja občinske kandidacijske 
konference. Obravnavali in sprejeli 
bodo poročila koordinacijskega 
odbora za kadrovska vprašanja pri 
predsedstvu občinske konference 
SZDL. Na dnevnem redu pa je poleg 
tega še obravnava ocene o uresničeva-
nju delegatskega sistema in uspešnosti 
dela vodstev delegatskih skupščin v 
dvoletnem mandatnem obdobju, 

Tone Pavček, 
gost kulturnega 
dne 

Slovenski kulturni praznik, 8. 
februar, so učenci osnovnih šol 
proslavili zelo svečano. Na osno-
vni šoli Veljka Vlahoviča v Ti-
tovem Velenju so pripravili kul-
flimi rtan na talcivu,. IKmihilj 

dramsko skupino pedagoškega 
šolskega centra iz Celja, pri-
dnim bralcem na šoli pa so po-
delili Kajuhove bralne značke. 
Medse so povabili letošnjega 
Prešernovega nagrajenca, pes-
nika Toneta Pavčka. Vprašanj o 
njegovi bogati ustvarjalni poti 
seveda ni manjkalo. 

Enako prisrčno je bilo tudi na 
(kugih osnovnih šolah velenjske 
občine, kjer so pripravili razne 
razstave in pripravili priložnos-
tne kulturne programe. 

obravnava mnenj in predlogov temelj-
nih kandidacijskih konferenc o možnih 
kandidatih za nosilce delegatskih fun-
kcij v občini in republiki. -

Pol ure po končani kandidacijski 
konferenci bodo skupaj zasedali vsi 
trije zbori velenjske občinske skupšči-
ne. Obravnavali bodo osnutek statuta 
občine Vetenieter poročilo izvršne« 
sveta o poteku sanacije v Gorenju. 

njem pa bo sodeloval tudi pevski 
zbor, s katerim bodo predavatelj 
in seminaristi tudi praktično delali. 
Prav tako so se na seminarju 
dogovorili za XXVII. srečanje 
mladih pevcev (občinsko revijo 
otroških in mladinskih pevskih 
zborov), ki bo v soboto, 10. marca 
v dvorani doma kulture in revijo 
odraslih pevskih zborov občine 
Velenje 23. junija na velenjskem 
gradu. Poleg tega pa bodo 
organizirali še skupen obisk tek-
movanj najboljših slovenskih zbo-
rov v Zagorju ob Savi (mladinski 
in otroški) in v Mariboru (Naša 
pesem — odrasli pevski zbori). 

V kulturnem življenju naše obči-
ne predstavljajo pevski zbori naj-
bolj množično in redno aktivnost, 
zato je prav, da jim v prihodnje 
namenjamo še več pozornosti. 

C. V. 

IS Sob Velenje 

Spremembe 
predloga 
resolucije 

Člani izvršnega sveta skupščine 
občine Velenje so na zadnji seji 
potrdili tudi predlog resolucije o 
politiki družbenega in gospodar-
skega razvoja občine Velenje v le-
tošnjem letu. Pripravili pa so še 
nekaj sprememb in dopolnitev. 
Predlog resolucije skupaj z dopol-
nitvami bodo obravnavali in 
potrjevali delegati občinske skup-
ščine. 

Spremembe in dopolnitve točneje 
opredeljujejo programe in načrte 
delovnih organizacij, bistveno pa 
se spremeni področje osebne pora-
be. S samoupravnim sporazume-
vanjem in družbenim dogovarja-
njem naj bi v letu 1984 zagotovili, 
da bodo sredstva za osebne do-
hodke in sredstva za skupno pora-
bo v globalu naraščala za okoli 20 
odstotkov počasneje od rasti do-
hodka. Dogovor o uresničevanju 
družbene usmeritve razporejanja 
dohodka pa naj bi, kot je predvi-
deno, zagotavljal, da bo raven in 
rast sredstev za osebne dohodke v 
posameznih ozdih odvisna od do-
sežene in povečane proizvodnje, 
produktivnosti dela, boljše ekono-
mije dela in sredstev, izvoznih 
rezultatov na konvertibilnem po-
dročju in od drugih kakovostnih 
dejavnikov gospodarstva. Poveča-
nje sredstev za osebne dohodke in 
za skupno porabo izven materialne 
proizvodnje mora biti odvisno le 
od boljših rezultatov dela in poslo-
vanja, njjhovo gibanje p- naj bo 
skladno z gibanjem osebnih do-
hodkov v gospod&rstvu občine. 

Predlog predvideva še, da naj bi 
bilo spodbujeno delo v neposredni 
proizvodnji, v težkih delovnih raz-
merah ter ustvarjalno delo. 

Jasneje opredeljujejo dopolnitve 
tudi naloge na področju izvoza ter 
naloge na področju naložb. Ta so 
tudi v tem letu dokaj skromna, saj 
naj bi znašala okoli 57 milijard di-
narjev. V dopolnitvah je še osnu-
tek programa dela po posameznih 
krajevnih skupnostih ter letni načrt 
zaposlovanja v občini. 

M. Z. 

Radio Titovo Velenje 

Usmerjeno izobraževanje v živo 
Smo sredi priprav za vpis v šole 

ismeijenega izobraževanja za šolsko 
eto 1984/85. 

V mesecu februarju (predvidoma 24. 
n.) bo v časopisu Delo objavljen skupni 
razpis za vpis v 1. letnik srednjih šol po 
programih srednjega usmetjenega 
izobraževanja in za sprejem v domove 
za učence. Ta čas pa želimo izkoristiti 
za to, da kandidatom iz občine Velenje 
pomagamo pri odločanju in jih sezna-

nimo z možnostmi izobraževanja, tako 
v občini Velenje kot izven nje. 

Na to temo bomo na Radiu Titovo 
Velenje 2. marca pripravili oddajo v 
živo o usmetjanju in možnostih šolanja. 
Prosimo vas, da morebitna vprašanja, 
pošljete že prej na uredništvo Našega 
časa do prihodnjega četrtka 24.febru-
arja. Prav tako pa boste seveda lahko 
tudi po telefonu spraševali na dan 
oddaje. 

^(srebrno) v zgodovvini zimskih iger. 
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Ocena poslovnih rezultatov 

Prizadevanja skladna z resolucijskimi 
predvidevanji 

Vso pozornost so namenili člani 
velenjskega izvršnega sveta na 
svoji zadnji seji obravnavi ocene 
rezultatov poslovanja v organiza-
cijah združenega dela občine Ve-
lenje v preteklem letu. To poslov-
no leto smo zaključili dokaj ne-
ugodno. Industrijsko proizvodnjo 
smo povečali za M odstotka. To je 
zadovoljivo in celo višje kot smo 
predvidevali. 2al, to povečanje 
nima ustreznega dohodkovnega 
učinka. Tako je družbeni proizvod 
ob visoki rasti cen padel za okoli 4 
odstotke. 

Največji problem so bile v letu 
1983 izgube iz preteklega in te-
kočega poslovanja. Po oceni bo 
gospodarstvo občine Velenje iz-
kazalo za lansko leto za okoli 6,5 
milijarde dinaijev izgub. 

V lanskem letu smo ustvarili za 
dobrih 7,5 milijard dinarjev čis-
tega dohodka, kar 98 odstotkov pa 
smo ga namenili za osebne do-
hodke. Sredstva za osebne do-
hodke so za 25 odstotkov (nomi-
nalno) višja kot v letu 1982.Tarast 
pa je enaka rasti dohodka, tako 
torej resolucijskih usmeritev o 
tem, da bodo sredstva za osebne 
dohodke za 35 odstotkov zaosta-
jala za rastjo dohodka, seveda ne 
dosegamo. Še posebej zaskrblju-
joče je, da je rast sredstev za 

osebne dohodke precej hitrejša od 
rasti čistega dohodka. 

Doseženi izvozni rezultati so 
zadovoljivi, vendar na tem po-
dročju nismo uresničili začrtanih 
ciljev. Pokritost uvoza z izvozom 
pa je dosežena v višini 105 
odstotka. 

Investicijska dejavnost je bila v 
preteklem letu močno okrnjena, 
tako da ne obeta ohranjenja in-
vesticij v osnovna sredstva gos-
podarstva na lanskoletni ravni. 

Kot je mogoče razbrati iz ocene, 
se zaposlenost v lanskem letu ni 
povečala niti za en odstotek. Po-
večuje se število zaposlenih v ne-
gospodarstvu, v gospodarstvu pa 
upada. (Vse večje potrebe po šo-
lah, vrtcih itd) 

Realni osebni dohodki so padli v 
preteklem letu precej bolj kot smo 
pričakovali. Njihova realna vrednost 
je bila na primer novembra lani kar 15 
odstotkov nižja kot istega meseca leta 
1982. Kljub temu da ocena rezultatov 
ni odraz dejanskega stanja v preteklem 
letu, saj je bila izdelana na osnovi po-
datkov, ki so jih delovne organizacije 
posredovale še predno so lahko ugo-
tovile dejansko stanje, pa je že mogoče 
sklepati, daje stanje na področju gos-
podarstva v občini dokaj težko. 

Člani izvršnega sveta so poudarili, 
da bo potrebno sprejeti vrsto ukrepov 
za izboljšanje stanja. Že sedaj pa mo-
rajo delovne organizacije posredovati 

izvršnemu svetu poročilo o izvajanju 
sprejetih ukrepov za izboljšanje stanja 
— vse tiste, ki so poslovale na robu 
rentabilnosti. Prav tako morajo dos-
taviti tudi analize izvajanja sanacijskih 
programov, vse tiste, ki niso dosegle 
načrtovanega izvoza pa tudi analize 
vzrokov nedoseganja zastavljenih ci-
ljev. Vse tiste delovne organizacije, ki 
niso izpolnile obvez na področju in-
vesticij morajo analizirati vzroke ter 
zavzeti primerne ukrepe, da bodo za-
mujeno čim prej nadoknadili. 

Ob obravnavi ocene poslovanja v 
preteklem letu so člani velenjskega 
izvršnega sveta ugotavljali, da se za-
radi usmeritev v izvoz in prepočasnega 
naraščanja cen izdelkov, v občini Ve-
lenje zmanjšuje akumulacija in re-
produkcijska sposobnost. Vse delovne 
organizacije morajo zato v pripravi 
svojih planov za leto 1984 opredeliti 
izboljšanje svojega dohodkovnega 
položaja. Na področju zaposlovanja je 
potrebno intenzivno zaposlovati pri-
pravnike. 

Ugotavljali so tudi, da gibanje 
osebnih dohodkov v negospodarstvu 
precej zaostaja za gibanjem v gospo-
darstvu, zato je potrebno rast v ne-
gospodarstvu nadoknaditi v letošnjem 
letu. 

Veliko je bilo težav, ki jih bomo 
morali odpraviti, da bomo dosegali 
boljše rezultate. Pa vendar je iz ocene o 
poslovanju v preteklem letu mogoče 
ugotoviti, da se je odvijal proizvodnja 
na resolucijsko predvideni ravni, kar 
kaže na prizadevanja in osveščenost 
delavcev, na veliko izkoriščenja de-
lovnih rezerv in na velike delovne na-
pore. 

Mira Zakošek 

Občinski oddelek za notranje zadeve 
w 

Cim bolj se približati občanom 
Prvič se srečaš z njim, ko se ro-

diš, zadnjič, ko umreš. Vmes, od 
rojstva pa do smrti, pa poiščeš te 
ljudi, ko potrebuješ najrazličnejša 
potrdila, urejaš najrazličnejše 
zadeve. Ni bilo težko uganiti za 
koga gre, kajne? Kajti ni občana, 
ki tega upravnega organa, oddelka 
za notranje zadeve skupščine obči-
ne ne bi že kdaj obiskal. Zato je 
prav, da se seznanimo z njihovim 
delom. 

Pogovarjali smo se z načelnikom 
tega oddelka Dragom Napotnikom 
in z nekaterimi delavci. Vseh je 
petnajst. Dela imajo res veliko, še 
posebno v zadnjem.Času, Saj veste, 
da mislimo,nji bencinske bone in 
osebne izkaznice. Oddelek za 
notranje zadeve daje delovnim lju-
dem in občanom potrebne podat-
ke, obvestila in napotke, zagotav-
lja jim pravno in strokovno pomoč 
v zadevah, za katere so se obrnili 
na !a oddelek, izvršuje zakone in 
predpise, vodi upravne postopke, 
izdaja odločbe na 1. stopnji in 
opravlja druga upravna dejanja. 
Precej zapleteno, kajne? 

Katera delovna področja pa 
pokriva ta organ? Združevanje 
občanov, kamor sodi vse, kar se 
nanaša na ustanavljanje in regi-
stracijo najrazličnejših društev. 
Presoja upravičenost javnih prire-
ditev in shodov in z nje izdaja 
dovoljenja ter kontrolira njihov 

Razpis 

ZA PRIDOBITEV DELNE NADOMESTITVE 
STANARIN V LETU 1984 
SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA SKUPNOST 
OBČINE VELENJE 

Na podlagi 13. člena pravilnika o pogojih in merilih za delno 
nadomeščanje stanarin imetnikom stanovanjske pravice v ob-
čini Velenje (Uradni vestnik občine Velenje, št. 4/83) objavlja 

RAZPISNI POGOJI 

Ad 1.) 

Imetnik stanovanjske pravice je upravičen do delne nadome-
stitve stanarin pod sledečimi pogoji: 

da njegovo gospodinjstvo uporablja stanovanje, ki po po-
vršini ne presega naslednjih normativov: 

za 1 družinskega člana 
za 2 družinska člana 
za 3 družinske člane 
za 4 družinske člane 

do 32 kv. m. 
do 45 kv. m 
do 58 kv. m 
do 70 kv. m 

DNS pomeni delna nadomestitev stanarine. 
Štiričlansko gospodinjstvo. Mesečna stanarina 1.500 din, 
letna 18.000 din, dohodek gospodinjstva 1983 - 300.000 din, 
mesečno 300.000:12 = 25.000 din 

Stanarina v odstotku od dohodka gospodinjstva: 

letno: 18.000 x 100 = 6 
300.000 

mesečno: 1.500 x 100 = 6 
25.000 

Za vsakega nadaljnjega člana gospodinjstva se pripadajoča 
stanovanjska površina poveča do 15 kv. m. 
Odstopanj od standardne stanovanjske površine je možno do 
5 %, pri stanovanjih starejših od 50 let je možno odstopanje 
do 30%. 

da je odstotek stanarine v dohodku gospodinjstva, ki ga 
gospodinjstvo mora plačevati, višji od odstotka znosne 
stanarine v istem dohodku gospodinjstva. 

Odstotki znosne stanarine znašajo: 

Tip gospodinjstva 
enočlansko gospodinjstvo 
dvočlansko gospodinjstvo 
tričlansko gospodinjstvo 
štiričlansko gospodinjstvo 
petčlansko gospodinjstvo 
šestčlansko gospodinjstvo 
sedem in več člansko gospodinjstvo 

6,8 
6,0 
4,6 
4.0 
3.2 
3.1 
2.3 

Primer za izračun: 

Delna nadomestitev stanarine je upravičena takrat, kadar je 
odstotek stanarine v dohodku gospodinjstva, ki ga gospodinj-
stvo mora plačati, višji od odstotka znosne stanarine v istem 
dohodku gospodinjstva. Razlika med obema odstotkoma 
% S T % ZS kaže na velikost upravičenega nadomestila sta-
DG DG 

rine, ki ga prav tako izražamo 
gospodinjstva % g^lS. 

v odstotku od dohodka 

Znosna stanarina v odstotku od dohodka gospodinjstva = 
4,0 % 

Potrebno nadomestilo za stanarino znaša 
6 % - 4,0 % = 2,0 % 

dohodka gospodinjstva ali letno 

2,0 x 300.000 : 100 = 6.000 din 
oziroma mesečno 2,0 x 25.000 : 100 = 500 din. 

Ad 2.) 

K zahtevi za delno nadomestitev stanarine je potrebno prilo-
žiti: 

potrdilo o letnem dokazljivem dohodku gospodinjstva za 
preteklo leto 
potrdilo o številu članov gospodinjstva 
veljavno stanovanjsko pogodbo 
pismeno izjavo imetnika stanovanjske pravice o drugih do-
hodkih gospodinjstva ter da noben član gospodinjstva ne 
gradi ali ni lastnik stanovanja, stanovanjske ali počitniške 
hiše 

pismeno potrdilo hišnega sveta, da 
- stanovanje ne daje v podnajem 
- noben član gospodinjstva ne uporablja stanovanja za 

opravljanje poslovne ali obrtne dejavnosti. 

Ad 3.) 

Rok za zbiranje vlog traja 15 dni od objave. Prijave na 
natečaj, prispele po tem roku in tiste, ki ne bodo opremlje-
ne z vsemi zahtevanimi potrdili, ne bodo upoštevane. 
Pravica do subvencije se odobrava od 1. januarja v tekočem 
letu in preneha z 31. decembrom v tekočem letu. 

Vlogo z vsemi potrdili pošljite na naslov: DSSS SIS-GO-
SPODARSKIH DEJAVNOSTI OBČINE VELENJE, Šaleška 
19/a, Titovo Velenje. 

Predsednik odbora za solidarnost in 
vzajemnost v stanovanjskem gospodarstvu: 

Viktor KRAŠEK, s. r. 

potek. Ugotavlja tudi spremembe 
državljanskega stanja, izdaja 
potne liste, zamenjuje osebne 
izkaznice, vodi matične knjige ter 
ugotavlja, vpisuje in spreminja 
osebna imena. Prav tako bdi nad 
izvajanjem zakona o nošenju 
orožja in razstreliva, vodi register 

za izvajanje registracij motornih 
vozil ter izdaja pa tudi odvzema 
vozniška dovoljenja. Ker je 
krajevni matični urad tudi v Šošta-
nju in Šmartnem ob Paki, izvaja 
tudi nadzor nad njihovim delom. 
Tak nadzor izvaja še nad delom 
avto šole, komisije za vozniške 
izpite in pooblaščenimi organizaci-
jami združenega dela, ki izvajajo v 
zadnjem času z izrednimi akcijami, 
z delitvijo bencinskih bonov, 
zamenjavo osebnih izkaznic, 
uvedbo depozita. 

,,V zadnjem času se veliko uk-
varjamo z vprešanjem, kako ob-
čanom omogočiti, da ne bodo 
čakali v dolgih vrstah, slabe volje, 
da ne bodo za urejanje svojih zadev 
porabili dopustov. Želimo si dose-
či, da občanom pri registriranju 
osebnih vozil ne bi bilo potrebno 
tekati od banke do zavarovalnice, 
ampak bi vse to lahko opravili na 
enem mestu," pravi Drago Napot-
nik. Zelo radi bi tudi uredili del 
velenjskega gradu, v katerem bi 
bila poročna dvorana. O tem se že 
pogovarjajo. To je le nekaj 
usmeritev za naprej. Prav tako bo-
do že kmalu poenotili informacijski 
sistem, za lažje delo pa uvedli 
terminal. Z delovnimi organizaci-
jami, predvsem Rekovo 
Avtoprevozništvo in servisi pa 

bodo poskali možnosti, da bi 
vozniki tehnične preglede lahko 
opravljali tudi v Titovem Velenju. 
,,Predvsem pa, približati se obča 
nom! Z njimi načrtovati skupne 
akcije, prisluhniti njihovim pro-
blemom, jim nuditi pomoč in jim 
odpreti vrata tudi v času, ki ni 
namenjen njim, Toda, če želimo, 
te naloge tudi uresničiti,', 
potrebujemo njihovo pomoč," { 
poudarja načelnik oddelka za' 
notranje zadeve. 

Velikokrat se zgodi, da občani 
ta upravni organ zelo kritično oce-' 
njujejo. Največkrat zato, ker 
morajo čakati v dolgih vrstah, ali 
pa je njihova prošnja zaradi' 
neizpolnjevanja pogojev zavrnje-. 
na. Včasih stresajo jezo na njih tu-; 

di takrat, ko bi se morali jeziti sa-
mi nase. Tako je bilo pri delitvi ? 
bencinskih bonov. Takrat, ko so 
jih delili v krajevnih skupnostih, 
vrst ni bilo. Potem pa so jih hoteli 
vsi takoj dvigniti pri njih in 
razumljivo je, da so morali čakati. 

Krivdo za to čakanje je seveda 
naprtili upravnemu organu. Doda-
tne nevšečnosti, predvsem tam,-
kjer delajo s strankami, povzroča-f. 
jo prostori. Ta problem je k-
posebno izrazit v kletnih prostorih, 
kjer je odsek za promet. 

Kako pa poteka zamenjava sta-
rih osebnih izkaznic za nove? 

,,Čeprav je zadnji rok za z/-
menjavo osebnih izkaznic oktober | 
letos, se bojimo, da bodo obča-
ni spet odlašali do zadnjega dne." 

Potem bo pa spet nezadovoljstvo ; 
zaradi dolgih vrst, živčnost, čaka- j 
itije," pravijo na upravnem orga-; 
riii. Prav zato svetujejo vsem ub-1 
čanom, da stare osebne izkaznice;: 
zamenjajo čim prej. Najrazličnej-1 
ših akcij so se že lotili, da bit 
vplivali na ljudi. Po krajevnih! 
skupnostih pomagajo učenci j 
osnovnih šol, ki raznašajo vabila! 
občanom in jih spomnijo na njiho- f 
vo doižnost. Do sedaj jo je opravi-i 
lo okoli 14 tisoč občanov. Akciji 
so se v največjem številu odzvali v J. 
KS Šmartno, Konovo in Pesje. Na :• 
kaj pa čakamo ostali? Veliko slabe 
volje si bomo prihranili, če bomo 
to opravili pravi čas. Kar lahkot 

storiš danes ne odlašaj na jutri! 

mkp 

Tega še ne veste 
STIRIDESET TISOČI 
OBČAN 

Ko smo bili na obisku pri 
njih, so nam povedali, da bo 
imela občina Velenje prav-
kmalu 40 tisoč občanov. Kdo 
bo tisti, ki bo zaokrožil to lepo 
številko? 

NAJBOLJE JE POHITETI 
Da bi lahko do roka zame-

njali stare osebne izkaznice za 
nove, bi morala matičarka v 
svojem delovnem času vsak 
dan do oktobra izdati vsako 6. 

minuto občanu novo izkazni-
co. Za izdelavo ene pa porabi 
20 minut. Vas je ta podatek 
prepričal, da je najbolje pohi-
teti? 

V JANUARJU 50 AVTO-
MOBILOV 

Samo v odseku za promet so 
v januarju letos rešili 1506 za-
dev. V tem mesecu je tudi 50 
občanov dobilo nove avtmobi-
le. Pravijo, da ne »fičote«. 

mkp 

Pred Erino prodajalno Kro na Celjski cesti je zelo ozek prehod, 
ki pa je edina možna pot k večjemu številu stanovanjskih 
objektov. Cesta je tu namreč enosmerna. Žal pa številni kupci, pa 
tudi delavci Ere in kooperanti pogosto brez potrebe, z neustrezno 
parkiranimi vozili, ovirajo promet in varno vožnjo. Skrajni čas bi 
bil, da se tu naredi malo več reda, z ustreznimi prometnimi znaki 
pa prepove zaustavljanje, predvsem pa parkiranje. 

»NAS ČAS«, glasilo Socia-
listične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, cesta 
Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januarja 1973 
je izhaja' kot štirinajstdnevnik 
»Šaleški rudar«, kot tednik pa 

izhaja »Naš čas« od 1. marca 
.1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (direktor in 
glavni urednik), Bogdan Mu-
gerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mira 
Zakošek in Milena Krstič-Pla-
ninc (novinarji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 
850-317,850-316. 

Brzojavni naslov: Informativ-
ni center Velenje. 

Cena posameznega izvoda je 
10 dinarjev. Letna naročnina za 

individualne naročnike je432 din 
(mesečna je 360 din) za inozem-
stvo 900 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture, 
tisk iti oprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in fo-
tografij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije izvr-
šnega sveta Skupščine SR Slo-
venije, številka 421-1/72 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje te-
meljni davek otl prometa proiz-
vodov. 
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Industrijska pekarna Titovo Velenje 

Kar tri nove vrste kruha 
v merksovi industrijski pe-

karni v Titovem Velenju je 
zaposlenih le 80 delavcev, od 
tega kar 40 odstotkov ženske 
delovne sile. 

Rezultati gospodarjenja za 
preteklo leto za velenjske pekar-
je Se niso znani. Vendar zaposle-
ni i^Mjo, da so poslovali pozitiv-
no. Proizvodnja v letu 1983 je 
ostala na lanskoletni ravni ozi-
roma znaša indeks 100,9. Lani 
so napekli kar sedem tisoč 800 
ton kruha vseh vrst, od črnega, 
domačega, polbelega, istrskega. 
Povprečna proizvodnja na dan 
je znašala 26 ton. Od tega je 
bflo 92 odstotkov različnih vrst 
kruha, 7 odstotkov pekovskega 
peciva in en odstotek drobtin. 

Kakšni pa so načrti tega 
majhnega kolektiva Šaleške 
doline za letos? 

»V industrijski pekarni bi radi 
končno obnovili SIIOSL v katerem 
shranjujemo moko. Že od vsega 
začetka imamo težave z odvze-
mom moke. Lani smo uspeli 
obnoviti le eno celico, letos pa 
bi radi Se preostalih devet. 
Vendar bomo za uresničitev te 
načrtovane naloge potrebovali 
precej denarja. Poleg tega si 
bomo velenjski pekaiji močno 
prizadevali, da bi na tržišču 
ponudUi čimveč novih vrst kru-
hov,« je povedala vodja Merkso-
ve industrijske pekarne v Tito-
vem Velenju Milena Vrečar. 

Potrošniki so sedaj na tržišču 
največkrat občutili pomanjka-
nje temnih, rženih vrst kruhov, 
ki ostanejo sveži dalj časa. Zato 
so velenjski pekaiji zno va začeli 
proizvodnjo črnega mešanega 
kruha. Na prodajnih policah pa 
je ob petkih popoldne. Prav 
tako v tem kolektivu ponovno 
pečejo pakiran štajerski kruh, 

IZ DELOVNIH ORGANIZACIJ 

Občina Velenje 
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Letos bomo lahko potrošniki kupili tudi tri nove vrste kruha 

kije zmešan iz pšenične, ajdove 
in ržene moke ter ostane svež 
sedem dni. 

Na prodajne police v trgovi-
nah pa te dni prihaja pakiran in 
na rezine narezan varovalni 
kruh. Spečen pa je iz polno 
mlete pšenične moke, ovsenih 
kosmičev, ječmenove moke in 
polno mlete ržene moke. Kot 
pravijo naši pekaiji, je to biolo-
ško visoko vreden kruh, upo-
rabljamo pa ga lahko v vsakda-
nji običajni in varovalni hrani. 
Zlasti bodo posegli po njem 
tisti, ki imajo kakšen kilogram 

P A < A 
turizem 
gostinstvo X 
propaganda S, tozd rdeča dvorana 
RDEČA DVORANA TITOVO VELENJE 
prireja 3. marca ob 20. uri 

Vstopnina 300,00 din. Obvezne rezervacije. 
Najizvirnejše maske bodo nagrajene. 

titovo paca tozd gostinstvo 
TGP PAKA TOZD GOSTINSTVO, 
Rudarska 1 Titovo Velenje 

HOTEL PAKA 

VABI 

N A VEČER P R E K M U R S K E 
K U H I N J E 
KI BO V SOBOTO 118. februarja ob 20. uri v hotelu Paka, na 
katerem boste lahko izbirali med priznanimi prekmurskimi 
Specialitelami: 

— račjim perlkeltom 
— puranom ;z mlinci 
— naloženimi zeljem 
— mesom iz tunke 
— domačimi kolinami 
— bogračem 
— mrežno pečenko 
— likarskim rmesom 
— kurentovoi juho 
— srninim grolažem in servietnimi cmoki 
— prleško gitbanico 
— sirovimi šttruklji 
— orehovimi štruklji 
— prekmurskco gibanico 
in med mnogjimi priznanimi vrstami vin 

Zabavali vas bodo PODKRAJSKI FANTJE 

Informacije in rezervacije sprejema HOTEL PAKA, tel. 
št. 851-220 
Vljudno vabljeni! 

telesne teže preveč. Uporabljali 
ga bodo lahko tudi diabetiki. 
Medicinski strokovnjaki na-
mreč že nekaj časa opozarjajo, 
da je v naši prehrani premalo 
celoluznih snovi, kar povzroča 
mnogo težav, od bolezni hemo-
roidov do raka debelega čreve-
sa. Za kilogram varovalnega 
kruha pa bo treba odšteti 31 
dinarjev. 

Laneni kruh, ki bo prišel v 
prodajo proti koncu tega leta bo 
imel prav tako precej celu-
loznih snovi, in sicer v obliki 
pšeničnih otrobov in lanenega 
semena. 

Kupci se velikokrat pritožu-
jemo, da na prodajnih policah 
niti ob sobotah dopoldne ne 
dobimo dovolj svežega kruha, 
kajšele ob delavnikih. Velenjski 
pekaiji so prisluhnili željam in 
zahtevam njihovih potrošnikov 
in zato bodo začeli s razvozom 
kruha do trgovin tudi popol-
dne. Ob tem času bodo razva-
žali še savinjski kruh, ki je 
mešan iz bel in sojine moke. 
Soja ima med rastlinami največ 
kakovostnih beljakovin, ki so 
po svoji biološki vrednosti naj-
bližje živalskim beljakovinam. 
Te pa so nujna sestavina 
naše vsakdanje hrane, saj iz 
beljakovin telo gradi nove celi-
ce, obnavlja stara tkiva, z 
njihovo »pomočjo« telo raste in 
se normalno razvoja. Za kilo-
gram savinjskega kruha pa 
bodo morali potrošniki plačati 
41,60 dinarjev. 

Napovedi so torej obetavne, 
če . . . »Kako drugod, se tudi pri 
nas gospodarske razmere slab-
šajo. Vse teže nakupujemo suro-
vine, embalažo in rezervne dele, 
vendar se trudimo, da potrošnik 
teh naših težav ne bi čutil«, je 
končala pogovor vodja merkso-
ve industrijske pekarne Milena 
Vrečar. 

Ustanovili turistično zvezo 
V domu družbeno političnih 

organizacij na Konovem so se se šli v 
soboto na redni občni zbor predstavniki 
Turističnega društva Titovo Velenje, 
na seji pa so prisostvovali tudi pred-
stavniki turističnih društev, ki 2e delajo 
na območju občine Velenje ter mladi, 
saj so ob tej priložnosti ustanovili Tu-
ristično zvezo občine Velenje ter mla-
dinsko turistično društvo. Kot gostje pa 
so na zboru sodelovali tudi predstavniki 
turističnega drutšva Mislinja, ki so iz-
razili željo, da bi z velenjskim društvom 
v prihodnje še uspešneje sodelovali. 

Turistično društvo Titovo Velenje je 
opravilo pomembne naloge na po-
dročju udejanja krajev, zaselkov, 
sprehajališč, čiščenju in urejanju bi-
vališč, zaščite okolja, vzgoje prebival-
stva itd. Veliko so naredili tudi na po-
dročju propagande, saj so sprejemali 
številne tuje goste, pare kmečke ohceti, 
sodelujejo s partnerskim mestom Es-
slingen itd. Javnost tako domačo kot 
tujo obveščajo o turistični ponudbi 
našega področja. Vsa leta vzpodbujajo 
občane, da bi še več naredili na po-
dročju urejenosti okolja in opozaijajo 
na nepravilnosti. Skušajo krepiti tu-
ristično miselnost in oplemenititi tu-
ristično ponudbo. Prizadevajo si,'da bi 
v občini več naredili na področju va-
rovanja kulturnih 'spomenikov. Po-
udarjajo, da si ne smemo dovoliti, da bi 
ti propadali in da bi posamezniki 
predmete, ki so del narodnega bogas-
tva odnašali v zasebne zbirke. 

Zavedajo se, daje nad vse pomem-
bno delo z naj'mlajšimi. Prav zato so se 
vključili tudi v tekmovanje za najbolj 
urejena šolska okolja. Najvišje pri-
znanje si bo v prihodnje lahko izborila 
le tista šola. ki bo imela poleg ureje-

nosti še delavne hortikulturni, turis-
tični in zgodovinski krožek s poudar-
kom na lokalni zgodovini in geografiji. 
Na šolah pa naj bi ustanovili tudi tu-
ristična društva ki bi povezovala vse te 
krožke. 

Prireditev, ki jih je pripravilo Tu-
ristično društvo Titovo Velenje v pe-
tindvajsetih letih kar obstoja, res ni 
malo. Med drugim so organizirali 9 
prireditev Evropa pleše; 15 tombol, 24 
pustnih karnevalov, sprejeli so pare 
kmečke ohceti. pripravili izseljeniški 
piknik, dva turistična plesa in še bi 
lahko naštevali. 

Več bi morali narediti tudi na po-
dročju kmečkega turizma, poudarjajo. 
Kmetijam, ki se odločijo za to dejav-
nost bi morali nuditi v večji meri 
ustrezno pomoč. 

V zadnjem obdobju so se predstav-
niki turističnega društva Titovo Vele-
nje srečali s številnimi turističnimi 
delavci, tako domačimi kot tujimi. 
Obveščali so jih o možnostih na našem 
področju, seveda pa so izmenjavah 
tudi izkušnje ter se dogovarjali za so-
delovanje. Pomembne smernice za 
nadaljnje delo so sprejeli na pro-
blemski konferenci o turizmu, kije bila 
sklicana na pobudo socialistične zveze 
marca lani. O tem so junija lani govo-
rili tudi člani izvršnega sveta skupščine 
občine Velenje. Na tej seji so poudarili, 
kako pomembna gospodarska panoga 
je turizem. Tega se moramo tudi v 
občini Velenje v večji meri zavedati. 

Poudarili so, da mora biti turistično 
društvo povezovalec vseh aktivnosti in 
tudi samo mora storiti vse, da bomo 
življenje v našem okolju kar najbolj 
popestrili. 

Z občnega zbora turističnega društva Titovo Velenje 

Prehodni pokal si je letos že drugič prislužila krajevna skupnost Škale-
Hrastovec 

PUSTNI DNEVI 
pustna sobota 
3. 3. od 20. do 4. ure 

PLES V 
MASKAH 
vstopnina s pustno večerjo 

800 din 

vstopnina brez večerje 
300 din 

IGRA ŠIK 

poveselite se skupaj 
z otroki 

nedelja, 4. marec od 14. do 
19. ure 

PUSTNA 
ČAJANKA 
vstopnine ni! 
pred čajanko bo pustni 
sprevod po topolšici 

IGRA ŠIK 

torek, 6. 2., 
od 20. do 1. ure 

MAŠKERADA 
vstopnina 200,00 din 

IGRA SIK 

IZBORI NAJBOLJŠIH MASK - NAGRADE! 

dobimo se v topolšici! 

REZERVACIJE IN PRODAJA VSTOPNIC V RECEPCIJI HOTELA „VESNA" (tel. 
891-113) IN V TURISTIČNI AGENCIJI RDEČE DVORANE V TITOVEM VELENJU 

Skrajni čas je, da enotno nastopijo 
vsi. ki imajo karkoli opraviti s turiz-
mom. Za sodelovanje se morajo do-
govoriti lovci, ribiči, taborniki, pla-
ninci, počitnikaiji, turistično gostinski 
delavci, trgovci in še mnogi drugi tei 
pripraviti skupne akcije. Skrb za to 
mora prevzeti Turistična zveza občine 
Velenje (na sobotnem občnem zboru 
je bila ustanovljena). Seveda pa mora 
nadaljevati tudi s skrbjo za lepo okolie. 

Tako bodo tudi v prihodnje ocenjevali 
urejenost hiš in hišnih okolic ter se 
vključevali v tekmovanje za najbolj 
urejen kraj v Sloveniji. 

Na občnem zboru pa so poudarili, 
da vseh nalog, kijih resnično ni malo, 
ne bodo več mogli opravljati amater-
sko, zato je nujno potrebno zaposliti na 
tem področju turističnega animatoija. 

Ustanovili so tudi mladinsko turis-
tično društvo. To društvo bo delovalo v 
okviru zveze na področju celotne 
občine. Mladi se bodo povezovali s 
podobnimi društvi v partnerskih, po-
bratenih mestih in mestih, ki nosijo 
Titovo ime. Opozorili pa so tudi, da bi 
morali v Titovem Velenju vendarle 
ponovno zgraditi dom počitniške 
zveze, ki je v našem mestu že deloval, 
zaradi velikih potreb po vrtcih pa so ga 
uporabili v te namene. 

Se veliko je bilo povedanega o delu 
turističnega društva Titovo Velenje, pa 
tudi o društvih v Šoštanju, Topolšici, 
Konovem. Prav vsi so izrazili zado-
voljstvo, da smo v občini Velenje 
vendarle ustanovili Turistično zvezo, 
ki bo gotovo pripomogla k uspešnej-
šemu razvoju turizma. Predsednik 
izvršnega sveta je podprl prizadevanja 
turističnih delavcev, še posebej pa je 
poudaril, da je nujno, da svoje pro-
grame vključujejo preko svojih dele-
gacij v programe samoupravnih in-
teresnih skupnosti. Le tako jih bodo 
namreč lahko uresničevali. Spregovo-
ril je tudi o pomenu turizma za naše 
območje, turističnim delavcem pa že-
lel še veliko uspehov. 

Na sobotnem občnem zboru so po-
delili zlate, srebrne in bronaste vrtnice 
za najbolj urejena okolja na področju 
turističnega društva Titovo Velenje, 
priznanja ingraje — bodeče neže, pa 
bodo podelili po posameznih krajev-
lfih skupnostih. Prehodni pokal za 
najbolj urejeno krajevno skupnost pa 
so si letos ponovno priborili krajani 
Škal in Hrastovca. 

Občni zbor so popestrili učenci 
osnovne šole Štirinajste divizije s pri-
srčnim kulturnim programom. 

Gorenje 

Novosti na 
DomotechnicilM 

Od 8. do 11. februarja bo v 
Koelnu v Zvezni republiki Nem-
čiji že tradicionalni mednarodni 
sejem gospodinjskih aparatov, 
hišne tehnike in kuhinj Domo-
technica '84. Gorenje bo na tem 
sejmu predstavilo več proizvod-
nih novosti, posebej še tiste iz 
tako imenovanega ,,varčevalnega 
programa". Med drugim si bodo 
obiskovalci sejma v Koelnu lahko 
ogledali nov vakuumski varilec 
folij „vakuumpak", pralni stroj s 
1.000 obrati in štedilnike z več 
sistemskimi pečicami. Z varilcem 
,,vakuumpak", na primer, je 
mogoče zagotoviti kvalitetnejšo 
zamrznitev, z izsesanjem zraka iz 
vrečke pa se podaljša čas shranje-
vanja živil. Na sejmu'Domotec-
hnica '84 bo Gorenje, med dru-
gim, predstavilo še nov model ku-
hinje, pa integrirane hladilnike, 
novo zamrzovalno omaro in vrsto 
drugih proizvodov. 

Lani na tuje za 
6.854 milijonov 
deviznih dinarjev 
izdelkov 

Sestavljenaorganizacijazdruže-
nega dela Gorenje je lani prodala 
na tuja tržišča za 6.854 milijonov 
deviznih dinarjev izdelkov, od 
tega na tržišča s konvertibilnimi 
valutami za 6.190 milijonov 
deviznih dinarjev oz. tretjino več 
kot leta 1982. Načrt konverti-
bilnega izvoza v okviru SISEOT 
je Gorenje preseglo za 8 

Več kot 80 % vsega izvoza po-
slovnega sistema Gorenje je lani 
odpadlo na Gorenje TGO, ki je 
prodala na tuje za dobrih 5.530 
milijonov deviznih dinarjev izdel-
kov, od tega r.a konvertibilna 
tržišča za skoraj 5.018 milijonov 
deviznih dinarjev. V primerjavi z 
letom 1982 je Gorenje TGO pove-
čalo konvertibilni izvoz za 40 
načrt konvertibilnega izvoza v. 
okviru SISEOT pa je bil presežen 
za 11 %. 
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Krajevna skupnost Center — levi breg 

Šibka hišna 
samouprava 

Krajevna skupnost Center — 
levi breg ima približno 4.900 
prebivalcev in sodi med mestne 
krajevne skunnnsti. Komunalno 
je urejena, zato na tem področju v 
tej krajevni skupnosti nimajo po-
sebnih težav. Seveda pa to nikakor 
ne pomeni, da so povsem brez 
problemov. Zlasti na področju 
hišne samouprave niso dosegli 
žel jenih rezultatov. Ta ni zaživela, 
kot 90 si želeli predvsem zato, ker 
je med krajani zanjo občutno pre-
malo zanimanja. 

Med vzroki za nedelo je tudi 
urejen osebni stanaaiu, prav zato 
pa je prebivalcem za hišno sa-
moupravo malo mar. Vodstvo 
krajevne skupnosti med drugim 
tudi ugotavlja, da je k tej neak-
tivnosti in ležernosti botrovalo 
slabo delo krajevne organizacije 
socialistične zveze. Predvsem sije 
ta premalo prizadevala, da bi sa-
moupravno, družbeno-politično 
in društveno življenje v kraju bolj 
zaživelo. Res je, da so v preteklem 
obdobju uspeli organizirati nekaj 
hišnih svetov, ustanoviti nekaj 
skupnosti stanovalcev, vendar pa 
je njihovo delo vse prej kot zado-
voljivo. Obstajajo bolj na papitju, 

učinkov v praksi pa ni. Daleč 
najuspešnejši v tej krajevni skup-
nosti je potrošniški svet, žal pa 
njihovi predlogi, pripombe in 
pritožbe, zlasti v zadnjem času 
največkrat naletijo na gluha ušesa 
pri različnih občinskih dejavni-
kih, navsezadnje tudi pri inšpek-
cijskih službah. Za primer so na-
vedli, daje v tej krajevni skupnosti 
vse več stanovalcev, ki so pričeli 
zapirati balkone z zunanje strani, 
kar nedvomno zelo kazi zunanji 
videz stanovanj. Jasno seveda je, 
da morajo za tako početje imeti 
soglasje zavoda za urbanizem, 
vodstvo krajevne skupnosti pa je 
pri tem brez moči. 

Že uvodoma smo zapisali, daje 
krajevna skupnost Center — levi 
breg komunalno urejena, zato so 
temu dejstvu prilagodili tudi de-
lovni načrt za letos, kije nekoliko 
skromnejši, kot je bil lanski. O 
tem, kaj bodo letos postorili, je 
predsednik skupščine krajevne 
skupnosii Leopold Kušar povedal 
naslednje: 

»Med deli, ki jih bomo letos 
opravili, so tudi tista, ki jih lani 
nismo uspeli in jih zaradi po-

Center — levi breg je komunalno urejen 

manjkanja denarja prenašamo v 
letošnje leto. Uredili" bomo nekaj 
zelenic ob stanovanjskih hišah, za 
to že imamo namenska srestva, 
uredili bomo parkirne prostore, 
javno razsvetljavo, za kar pa ne 
bomo potrebovali veliko denarja. 

Letos se izteka tudi zbiranje refe-
rendumskih sredstev, namenjenih 
za rekreacijski center, to je 5 mi-
lijonov dinaijev. O tem, kam bomo 
omenjena sredstva namenili, 
bomo odločali na referendumu, 
oziroma na zborih občanov. 

Predlogi se nanašajo na obnovo 
zimskega bazena in balinišča, 
oziroma za prvotno naložbo, to pa 
je rekreacijski center. Poleg tega 
bomo letos precej svojega dela 

namenili družbeno-političnemu 
delu v krajevni skupnosti. Zlasti 
želimo poživiti delo delegacij, za 
katere lahko trdimo, da niso bile 
najbolj uspešne. Nemalokrat se 
zgodi, da seje odpadejo zaradi 
nesklepčnosti. Posebno pozornost 
bomo v tem letu posvetili delu 
hišne samouprave, ker želimo, da 
bi zares zaživela. Na podlagi te 
aktivnosti bomo organizirali delo 
sosesk, nekaterih društev in 
organizacij. V mislih' imam druš-
tvo prijateljev mladine ter mla-
dinsko organizacijo. Za delovanje 
slednje nismo v skrbeh, saj je 
mladina v naši krajevni skupnosti 
pripravljena delati, le organizirati 
jo moramo.« 

B. Mugerle 

Zimske nevšečnosti 

Verige gor, verige dol 

Nameščanje in snemanje verig je velikokrat nujno, ni pa prav 
prijetno opravilo 

Zima s snegom, dežjem, megle 
in drugimi nevšečnostmi, je vse-
kakor obdobje, ki prenekaterim 
pošteno greni delovni čas in 
opravila. Med nje zagotovo sodijo 
šofeiji, posebej pa vozniki tovor-
njakov, ki iz gozdov Gornje Sa-
vinjske doline prevažajo hlodo-
vino. Zasnežene gozdne ceste in 
gozdovi tetjajo od voznikov veli-
ko spretnosti, moči in poguma, ob 
posebej težkih razmerah in z ne-
kaj smole, pa tudi prav garaško 
delo. Obračanje vozil v visokem 
snegu, »reševanje« iz obcestnih 
jarkov, kamor kolesa ob nepri-
merno spluženih cestah kaj rada 
zaidejo, nakladanje zasneženega 
lesa, vožnja po ledenih cestah, vse 
to teija poleg naporov tudi veliko 
časa. Gozdaiji pozimi seveda na 
skladišče pripeljejo veliko manj 
lesa, kot sicer, zato mnogi pravijo, 
da bi v najslabših razmerah raje 
delali kaj drugega, ali ostali doma 
in kasneje bolj (»hiteli. Prav 
težaško delo, nameščanje in sne-
manje verig, slabo vreme, včasih 
tudi jeza nekaterih lastnikov in še 

»Pust mozirski" 
Njegovo veličanstvo »Pust 

Mozirski« se tudi letos ne bo iz-
neveril stoletnemu izročilu. V za-
četku marca bo znova prevzel 
občinsko oblast, s tem pa bodo 
prireditelji iz turističnega društva 
Mozirje in mozirskega turistične-
ga biroja ocenili najpomembnejše 
domače dogodke in seveda po-
gledali v bodočnost. Letošnje 
pustovanje v Moziiju želijo pri-
praviti kot zanimivo turistično in 
obenem satirično prireditev in z 
nio noDCStnti turistično ponudbo 
Gornje Savinjske doline. Prire-
ditelji želijo, da bi dolgoletno 
mozirsko pustovanje končno 
prestopilo občinske meje in po-
stalo znano v širšem slovenskem 
turističnem prostoru, kar si glede 
na svojo kakovost in dolgoletno 
izročilo tudi zasluži. 

kaj, so pogosti spremljevalci 
vsakdanjega dela. Šoferjem pozi-
mi torej res ne kaže preveč zavi-
dati prisluženih dinaijev. 

Krajevna skupnost Mozirje 

Spremenjeni načrt 
Prejšnji teden so tudi v krajevni 

skupnosti Moziije opravili sejo 
skupščine delegatov in jo združili s 
temeljno kandidacijsko konferen-
co. Na seji so najprej razpravljali o 
nujnih spremembah srednjeroč-
nega načrta krajevne skupnosti. 

Vzrok zato so seveda zaostrene 
razmere in številne omejitve, kijih 
predlagatelji nekaterih načrtova-
nih nalog pred leti niso mogli 
predvideti. Tako so iz srednjeroč-
nega načrta izločili gradnjo Emo-
nine blagovnice, manjši hotel v 
Moziiju, izgradnjo 160 stanovanj v 
blokih, ureditev trgovine v po-
slopju nekdanje osnovne šole v 
Šmihelu, nekaj cestnih odsekov in 
podobno. 

Na drugi strani pa so morali 
med uresničene uvrstiti nekaj 
nalog, kijih niso predvidevali, pa 
jih vendarle pridobili. Sem sodijo 
novi prostori temeljne organiza-

cije Kemija v Ljubiji, Savinjsko-
šaleška veterinarska postaja, cesta 
na Gneč, nekaj krajših cestnih 
odsekov in pločnikov, gradijo pa 
tudi prepotreben vodovod na 
Dobrovlje, kjer pa se dela zaradi 
pomanjkanja sredstev nekoliko 
zatikajo. 

Najzahtevnejša letošnja naloga 
je izgradnja mrliške vežice, poleg 
tega pa bi radi uredili razsvetlja-
vo do osnovne šole in vrtca, poso-
dobili nekaj cestnih odsekov in 
pločnikov, nadkrili nekaj avto-
busnih postajališč in seveda po-
skrbeli za redno vzdrževanje in-
frastrukturnih objektov v krajevni 
skupnosti. Velja seveda povedati, 
da so tudi v lanskem letu uspešno 
uresničili delovne načrte, pri če-
mer imajo veliko zaslug krajani, ki 
so prispevali veliko delovnih ur in 
sredstev. Brez prizadevnosti in 
iznajdljivosti razumljivo ne bi šlo. 

Danica Pirečnik • 

»Uspehi so sad trdega 
in vztrajnega dela" 
Zborovsko petje je v naši dolini 

zelo priljubljeno. Na občinskih 
revijah zapojo mešani, ženski, 
moški odrasli zbori. Za praznik 
žena, pa mamicam že nekaj let 
zapored prepevajo mladinski in 
otroški pevski zbori. Skoraj na 
vsaki šoli delujeta dva zbora. 
Mladi pevci so celo v vrtcih. Na 
vsaki proslavi ali prireditvi prav 
tako ne manjka lepo ubranega 
petja. 

Danice Pirečnik ljubiteljem 
domače pesmi v Šaleški dolini ni 
treba posebej predstavljati. Le 
kdo ne pozna dekliškega pevske-
ga zbora Centra srednjih šol, 
nekdanje gimnazije, ki povsod, 
kjer zapoje, žanje lepe uspehe. 
Gotovo nosi levji delež pri 
uveljavitvi zborovodkinja Dani-

ca. ,,Svoj ugled si je zbor prido-
bil že pred mano. Odkar sem 
stopila za ,.dirigentski pult" jaz, 
smo dvakrat nastopili na zvez-
nem tekmovanju v Celju in oba-
krat prejeli zlato plaketo. Lani je 
bil ta uspeh še toliko večji, saj 
smo zbrali največje število točk v 
zveznem merilu v vseh kategori-
jah in si tako zagotovili nastop 
na mednarodnem pevskem tek-
movanju, ki je vsaki dve leti prav 
tako v Celju. Vsi smo bili tega 
uspeha nadvse veseli, saj smo 
vložili res ogromno truda. Spla-
čalo se je". 

Danica vodi dekliški pevski 
zbor že več kot šest let. Pravi, da 
jo zborovodstvo veseli. V veliko 
zadovoljstvo ji je to, da ji pevke 
ves vložen trud, napor vračajo. 
Čeprav je to prosta dejavnost, so 
,,punce" zelo pridne, vestne, 
stvar jemljejo zares, disciplinira-
ne in vztrajne. To pa je za zbor 
in rast njegove kakovosti nujno 
potrebno. Vsako leto pripravi 
dekliški pevski zbor Centra sred-
njih šol samostojen koncert. Tu-
di letos se bodo mladinke pred-
stavile, in sicer meseca aprila. 
,.Toliko let se uvrščamo precej 
visoko v svetu zborovske glasbe, 
mnogi nas že dobro poznajo, pa 
vendar nas radi poslušajo. V 
svojem repertoarju imamo vse, 
od zahtevnejših renesančnih in 
umetnih pesmi domačih in tujih 
skladateljev do lažjih slovenskih 
in jugoslovanskih narodnih. 
Poslušalci seveda najraje pri-
sluhnejo narodnim, zbor pa 
,,odnese" največ ob delu težjih 
umetniških pesmi in renesanse. 
Takrat pravzaprav zbor zori." 

Naša sogovornica je pred leti 
vodila še mešani pevski zbor 
Svobode iz Šoštanja, med študi-
jem na glasbeni akademiji v 
Ljubljani pa je dve leti bila na 

Danica Pirečnik 

krmilu mladinskega pevskega 
zbora osnovne šole Biba Roeck 
v Šoštanju. Redno pa sedaj pou-
čuje klavir in nauk o glasbi na 
glasbeni šoli Frana Koruna 
Koželjskega. 

,,Delo zborovodja je zelo 
zahtevno. Če si se dovolj trudil, 
lahko kaj pokažeš. Bila sem 
preobremenjena, zato sem mora-
la izpreči. Odločila sem se za 
dekliški pevski zbor nekdanje 
velenjske gimnazije in temu 
namenjam sedaj vso pozor-
nost." O načrtih za prihodnje 
Danica še ne razmišlja. Pred njo 
in seveda pevkami je naporno 
delo in priprave na mednarodno 
tekmovanje. Poleg tega nastopa, 
se bo Danica skupaj s svojimi 
ljubljenkami odpravila na gosto-
vanje v Esslingen. 

,,Na mednarodnih tekmovanjih 
so kriteriji strožji in treba bo še 
bolje zapeti. To pa ni lahko." 
Kakšni pa so njeni osebni na-

črti? Kot pravi, se bo morda 
kdaj kasneje vodila še kakšen 
manjši zbor. 

,,Oh, prosti čas. Tega ni. Vse 
moje življenje se vrsti okrog 
službe, družine in seveda dekli-
škega pevskega zbora. 

Ob koncu naj zapišemo še to, 
da je Danica Pirečnik ob 
letošnjem slovenskem kulturnem 
prazniku prejela za njene izjem-
ne dosežke občinsko priznanje 
kulturne skupnosti Napotnikovo 
diplomo. Čestitamo! 

Pri Ježovnikovih v Velikem vrhu 

„Težko je, gre pa kljub temu I I 

Pošteno je bril veter, ko smo se 
soboto popoldne z beležnko in fo-
toaparatom odpravili na obisk v 
Veliki vrh k Napotnikovim. Za ta 
obisk smo se po telefonu do-
govarjali kar lep čas, pa nam je 
naše namere onemogočilo zimsito 
vreme, zopet drugič ni bilo doma 
enega od gospodarjev. 

Čeprav je cesta asfaltirana, je tu 
in tam poledenela in seveda nevar-
na, saj se od delovne organizacije 
Era, tozd Vino Šmartno ob Paki. 
strmo vzpenja. Pri odcepu k Na-
potiukovim smo morali pot na-
daljevati peš. Gospodar Alojz se je 
kljub mrzlemu vetru lotil prvega 
spomladanskega dela v sadovnja-
ku, gospodinja Ljudmila, domači 
jo kličejo Milka, je pospravljala 
po hiši, sin Marjan — bodoči 
gospodar — pa se je mudil okrog 
voglov. Po uvodnih besedah o 
vsakdanjih tegopati sta Alojz in 
Marjan takole predstavila kmetijo: 
„Naša kmetija ni velika, meri 13 
hektarjev z gozdom vreid. Nekaj 
zemlje imamo v najemu. Smo 
kooperanti Ere tok Kmetijstvo Šo-
štanj, že pred leti pa smo našo 
proizvodnjo preusmerili v prirejo 
bikov." Da bo pripoved o 
Ježovnikovi kmetiji popolna, naj 
zapišemo še to, da sodi med višin-
ske — leži namreč na 500 metrov 
nadmorske višine. 

Obdelovalnih 
potnikovi, kot 

njih imajo Na-
se Ježovnikovim 

reče po domače, maio, pa Se to so 
večinoma v hribovitem predelu. 
Težko jih je obdelovati s stroji. 
„Če je človek posilen, potem zoije 
s traktorjem, prav tako včasih tudi 
kaj pripelje. Vendar to bo šlo, 
dokler ne pride do kakšne večje 
nesreče. Nekaj marših, ki smo jih 
že imeli zaradi naše ,,vztrajnosti", 
nas še ni izučflo." Njive so poseja-
ne >s silažno koruzo, za dom pa 
Ježovnikovi pridelajo še nekaj 
krompirja in pšenice, ki jo sami 
zmeljejo. Na mizi pa je seveda 
vedno domač kruh. Skrbno pa po-
leg silažne koruze ,.negujejo" 
travnike, saj nakrmiti 25 glav živi-

Alojz Ježovuik 

ne, pred štirinajstimi dnevi jih je 
bilo še 28, nt enostavno. Travo in 
koruzo silirajo v dveh stolpnih 
silozih. 

Zemlja v tem predelu 
Velikega vrha ne daje najboljših 
sadov. ,,Kadar je deževno, mokro 
leto, je letina ODllna, v sušnih 
mesecih je pridelek slab. Lani smo 
imeli velike težave z vodo. Obilno 
gnojenje z umetnimi gnojili in 
,.zalivanjem" z gnojevko, prepu-
stni zemlji ne koristi veliko." Kot 
pravijo Napotnikovi, bi zorali še 
več zemlje, če je ne bi odnašalo 
vsako najmanjše neurje, šest krav 
molznic pa je lani ,.oddalo" 15 ti-

LjudmllB Ježovuik 

soč litrov mleka oziroma 40 do 50 
litrov na dan. 

Se marsikatero besedo smo sku-
paj z gospodarjem Alojzem, 
gospodinjo Ljudmilo in Marjanom 
rekli o kmetiji, seveda tudi težav 
nismo obšli. Ježovnikovi pravijo, 
da ne smejo preveč tarnat, tudi 
pohvaliti se ne morejo. Ubirajo 
srednjo pot." Včasih zmanjka 
enega, drugič drugega reproduk-
cijskega materiala, trenutno koru-
ze. Krmila so sila „poceni". Če bi 
naredili izračun, potem bi gotovo 
delali v svojo izgubo. Sploh pa ne 
smemo ovrednotiti svojega dela. 
Razkorak med nabavno in odkup-

Marjan Ježovnik 

no ceno je prevelik. Veliko poti jc 
treba prehoditi za kakšen rezervni 
del, pa še zelo težko ga kje „zde-
reš". ,,Preveč smo pred 10 leti 
zapostavljali kmetijstvo, zato ga 
bo čez noč težko postaviti na zele-
no vejo. „Stalna skrb, da bo živi-
na sita in polje ter travniki skrbno 
obdelani, Ježovnikovim ne pusti 
odditi na dopust. „Pozimi si 
pridemo malo ,,noter", poleti pa 
bi bilo dobro, če bi delali noč in 
dan." Svojo zemljo obdelujejo sa-
mi, le pri siliranju koruze jim kdo 
od sosedov priskoči na pomoč. 

In kakšne načrte ima že tretji 
rod, ki gospodari na Napotnikovi 
kmetiji v Velikem vrhu za naprej? 
Kot pravijo, se v večje naložbe ne 
bodo podali, saj si kakšen večji 
kredit kmet zaradi visokih obre-
stnih mer težko privošči. Pred tre-
mi leti so zgradili nov hlev, nekaj 
kasneje siloze. Seveda pa bodo 
počakali, kaj bo prinesel čas. Na 
prvem mestu je sedaj ureditev vo-
de. Lani so jim jo v sušnih mesecih 
vozili šmarški gasilci s cisterno. „Z 
leti smo se že vsega navadili, sploh 
pa trpkega In garaškega dela na 
hriboviti kmetiji. Nekdo mora 
obdelovati zemljo tudi v tem svetu. 

Čeprav smo včasih msopihani, ko 
peš prehodimo 7 kilometrov dolgo 
pot do trgovine in nazaj, bomo ta 
gori še kmetovali. Upamo, da tudi 
uspešno. Sicer pa, če je zdravje pri 
hiši, se ne smemo preveč pritože-
vati." 
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Dr. Jože Vošnjak- Spominski zapis ob 150-letnici rojstva SEL. 6 
Vendar ne pri Kreku, ne pri 

poznejši slovenski meščanski mi-
sli ne najdemo več toliko sim-
patij za Maraove ideje, kot jih je 
že tako zgodaj pokazal dr. Jože 
Vošnjak. Izjemo seveda pred-
stavljajo slovenski siocialdemo-
krati, ki pa so se v času, ko je 
Vošnjak objavil večiino svojih 
spisov, komajda pojaivili. Toda 
tudi oni so se ukvarjalii predvsem 
s praktičnimi vprašanjji organizi-
ranja slovenskega delawstva, prve 
pomembnejše teoretičnie razprave 
iz njihovih vrst pa so vsaj deset-
letje mlajše od Vošnjakcovih. 

Ustanavljanje 
slovenskih postojilnic 
Bolj kot položaj (maloštevilne-

ga!) slovenskega proitetariata je 
Jožeta Vošnjaka prizadeva! 
položaj slovenskega kimeta, ki je 
bil temelj in opora sllovenskega 
narodnega gibanja. iS vpraša-
njem kmečkega položžaja se ni 
ukvarjal le teoretično), ampak 
jim je skušal z ustamavljanjem 

posojilnic tudi praktično poma-
gati. 

Prva znana pobuda za ustanav-
ljanje posojilnic sicer pripada 
Vošnjakovemu sodelavcu Janku 
Sernecu, ki je leta 1866 predlagal 
posojilnice, v katerih naj bi 
kmet ,,dobil denarja brez drage-
ga intabuliranja na poroke ali 
menjice v zajem." Ze nekaj 
mesecev zatem (1. februarja 
1867) je Vošnjak Sernečevo idejo 
povzel in opozarjal, da bi lahko 
okrajni zbori ustanavljali 
,,posojilnice za gospodarje, ali še 
bolj, založnice združene s 
posojilnicami". V letu 1867 je 
Vošnjak še pisal o posojilnicah, 
leta 1868 pa se je ob svojem obi-
sku na Češkem temeljito seznanjl 
s posojilnicami, ki so tam že 
krepko delovale. 

Po vrnitvi v domovino je o 
svojem potovanju obširno poro-
čal v Slovenskem narodu v član-
ku ,,Učimo se od Čeho-Slova-
nov". V članku je med drugim 
zapisal, da so ,,Čehi sprevideli, 
da samo z narodno idejo pri v 
siromaštvu zdihujočem narodu" 
ne bodo nič opravili. Nastopili so 

torej ,,praktično pot ter se pred-
vsem lotili gmotnih, materijalnih 
vprašanj in vso svojo pozornost 
obračali na kmetijstvo in obr-
tnijstvo (industrijo — op. J. H.). 
Tako jim je v mestu in na deželi 
uspelo ustvariti ,,duh asocijacije 
in solidarnosti", ki se najbolj 
izrazito kaže ravno v ,,obertnij-
skih ali meščanskih in kmetijskih, 
založnah". V nadaljevanju član-
ka je Vošnjak tudi opisal delo 
„založne" v Roudnicah, ki jo je 
obiskal in objavil prevod njenih 
pravil. 

Vošnjakova iniciativa je bila 
tokrat uspešna. Ze v novembru 
leta 1868 so na njegov nasvet 
poskušali v Mariboru ustanoviti1' 
posojilnico. Vošnjak je ob tej 
priložnosti poudarjal, da je 
predpogoj za uveljavljanje 
slovenskega političnega progra-
ma tudi trdna gospodarska 
organizacija z mrežo posojilnic 
po vseh slovenskih deželah. V le-
tu 1969 so bila pravila maribor-
ske posojilnice sestavljena iz 
Vošnjakovega koncepta (po 
češkem vzoru) in iz koncepta 
Frana Rapoca, ki je poznal 

delovanje mariborskih delavskih 
organizacij za vzajemno pomoč. 
Pravil posojilnice vlada ni hotela 
odobriti. 
Ponovno je Vošnjak poskušal 

ustanoviti posojilnico v Šmarju 
pri Jelšah leta 1871, ko je tam 
služboval kot okrajni zdravnik. 
Za ustanovitev „okrajne poso-
jilnice in založnice" je Vošnjak 
pridobil šmarski okrajni zastop, 
katerega načelnik je postal ob 
svojem prihodu v Šmarje. Pra-
vila za posojilnico je sestavil že v 
januarju 1971 in jih nato objavil 
v Koledarju Mohorjeve družbe. 
V tem članku je hkrati obširno 
utemeljeval potrebo po ustanav-
ljanju posojilnic in poudarjal, da 
so razna politična društva sicer 
opravila veliko delo pri ,,podu-
čevanju ljudstva v raznih vedno-
stih, posebno pa v politiških in 
narodnih stvareh." Vendar to ni 
dovolj, ker so potrebne ustano-
ve, ki bodo lahko ljudem v 
,,materijalnem in gmotnem oziru 
pomagale". Posojilnice bi po 
Vošnjakovem mnenju prinašale 
,.blagostanje med slovensko 
kmeško ljudstvo, ga rešile tlače-

nja tujčeve pete, ter mu podarile 
samostalnost v materijalnem ozi-
ru". Vlada pravil za posojilnico 
v Šmarju spet ni potrdila z isto 
obrazložitvijo kot v Mariboru. 
Zahtevala je namreč neomejeno 
jamstvo okrajnega zastopa, 
medtem, ko je lahko okrajni za-. 
stop nudil jamstvo do višine 6000 
gld. 

V začetku leta 1972 se je 
Vošnjak preselil v Ljubljano in 
tu znova zasnoval širokopotezno 
akcijo za ustanovitev glavne 
posojilnice v Ljubljani in nato 
posameznih posojilniških središč 
v vseh slovenskih deželah. Ze 
februarja leta 1872 je o tej svoji 
zamisli pisal v Slovenskem naro-
du, vendar zanjo vsaj v Ljub-
ljani in na Kranjskem ni na-
šel razumevanja. V istem letu je 
njegova ideja postala bolj 
uresničljiva, saj je novi zakon 
odstranil ovire, na katere so 
zadeli ob prvih, poskusih 
ustanavljanja posojilnic. Tako 
sta v letu 1872 le bili ustanovljeni 
prvi dve slovenski posojilnici v 
Ljutomeru in Ziljski Bistrici na 

Koroškem. Za zdaj nimamo 
nobenih dokazov, da je Vošnjak 
pri ustanavljanju obeh posojilnic 
neposredno sodeloval, čeprav je 
zelo verjetno, da je imel stike z 
ustanovitelji posojilnice v 
Ljutomeru. Vsekakor pa je bil 
vpliv Vošnjakovih člankov odlo-
čilen za ustanovitev obeh prvih 
slovenskih posojilnic. V letu 
1874 je Vošnjak sodeloval še pri 
ustanavljanju posojilnic v Šošta-
nju in Mozirju in tudi v kasnejših 
letih pisal članke o posojilnicah. 

Vendar je slovensko posojilni-
štvo dokončno zaživelo šele po-
tem, ko je brat Jožeta Vošnjaka 
Mihael v Celju leta 1879 ustano-
vil posojilnico in se nato povsem 
posvetil širjenju in poglabljanju 
posojilniške mreže po vsem 
slovenskem ozemlju. Mihaelu 
Vošnjaku so kasneje tudi vzdeli 
ime ,,ofe slovenskega posojil-
ništva", vendar ne moremo 
dvomiti, da je nanj vplival pred-
vsem brat Jože, saj se Mihael do 
leta skoraj 1879 skorajda ni uk-
varjal s političnim, in gospodar-
skim delovanjem. 

Tokrat objavljamo zanimivo fotografijo, lahko bi ji rekli Pesje nekoč. Prinesla nam jo je Anica 
Verdev iz Titovega Velenja. Mogoče pa kdo od krajanov Pesja kaj več ve iz katerega obdobja je ta 
slika. 

ali celo pritekel. Prav je tudi, da 
pešci kar najbolj in pravočasno 
omogočimo vozniku, da nas bo le-
ta tudi pravočasno zagledal. Pod-
nevi se naj pešec oblači v oblačila 
živopisanih barv, ponoči ali ob dru-
gih pogojih zmanjšane vidljivosti 
pa naj v desni žep zapene svetlobno 
odsevno telo-kresničko. Poudariti 
pa velja, da morajo taka svetlobna 
telesa vsi otroci nositi na cesti ob 
vseh pogojih zmanjšane vidljivosti, 
odrasli pa jih bodo morali pričeti 
nositi po 20. februarju tega leta, in 
sicer na vseh cestah izven naselja. 
Seveda jo bo previden pešec nosil 
tudi v naselju. Vsakršna 
previdnost, zlasti za pešca, ni nikoli 
odveč. B- M. 

Š o š t a n j 

Čebelarski krožek 
na OŠ Karel 
Bestovnik-Kajuh 

Ze drugo leto na osnovni šoli 
Karel Destovnik-Kajuh deluje če-
belarski krožek. Pričeli smo tako-
rekoč iz nič. Imeli smo le veliko 
volje in ljubezni do čebelarjenja. 
Krožek šteje osemnajst članov. 

Naš mentor je tovariš Franc 
Hudomal. Z njim se sestajamo 
vsak petek. Tovariš je z nami zelo 
dober in natančen, saj je tudi sam 
čebelaril, ko je bil v naših letih in 
čebelari še danes. Iz priročnika za 
čebelarske začetnike nabiramo 
teoretično znanje, praktično pa se 
preiskušamo kar v šolski delavnici. 

Naš krožek spada v čebelarsko 
družino Ravne, ki nam veliko 
pomaga. Veliko nam pomaga tudi 
občinska zveza. Omogočila nam je 
brezplačen izlet s kosilom. Na 
Gorenjskem smo si ogledali čebe-
larski muzej v Radovljici. Bili smo 
tudi na tekmovanju v Ptuju, ki pa 
ga nismo najbolje končali. Ker 
smo spregledali vprašanje smo bili 
diskvalificirani. 

Pomagajo 
posamezniki. Franc Konovšek nam 
je daroval panj, Roman Golob je 
dal roj čebel, Franc-Hudomal vo-
seka, moj oče pa je naredil satnice. 
Od občinske zveze čebelarskega 
društva smo dobili tudi sladkor, 
ki ga ima tovariš Hudomal, saj so 
pri njem tudi naše čebele, ki jih 
nimamo kam postaviti. Vse to smo 
dobili od posameznikov in od 
občinske zveze brezplačno. 

Sedaj, ko je zima in čebele poči-
vajo, se seznanjamo z njihovim ži-
vljenjem. Izven Joožka gradimo 
ttudi čebeljnjak, ki so imel pod 
streho kar šest panjev. Sestanem 
se ob sobotah in delamo tri do štiri 
ure. Iz krožka pridejo trije. Pride 
tudi tovariš Bahor, ki nam poma-
ga. Tako bomo že do spomladi 
postavili pred šolskim poslopjem 
naš lastni čebeljnjak. 

Bojan Penšek, 
8. a Oš KD Kajuh 

• Šoštanj 

Akvareli Jurija Godca 
Vnočastitev slovenskega kulturnega 

praznika je bilo v predverju doma 
kulture v Šoštanju otvoritev razstave 
akvarelov člana društva Šaleških li-
kovnikov Jurija Godca. 

Jurij Godec, je diplomirani inženir 
metalurgije, rojen leta 1932 v Ljub-
ljani. Otroška leta je preživel v Celju. 
Služboval je po raznih krajih Slovenije 
in se spet vrnil v Celje, kjer živi in 
ustvarja sedaj. Zaposlen je v delovni 
organizaciji Aero kot koordinator 
razvoja. 

Z likovnim ustvaijanjem seje srečal 
že zelo zgodaj, ko je začel risati obraze 
Sošolcev in učiteljev. Zaradi karikatur, 
smešenja sošolcev in učiteljev, je bij 
večkrat grajan. Vedno so ga privlačile 
tudi barve. Ko iejjred tremi leti resno 
zbolel in bil precej časa nepokreten, 
mu je osebna kriza dala moč, da se ̂ e 
lotil najtežje slikarske tehnike 
kanja z akvarelnimi barvami. 

V Šoštanju smo se srečali z dvajse-
timi deli — polnimi barvne igrivosti in 
akvarelne lahkotnosti. Slikar pozna 
dela starih mojstrov in skuša tudi on 
slikati take motive, ki najbolj ustrezajo 
akvarelni slikarski tehmki. Prevladu-
jejo motivi krajin z vodo, ki tej živi 
rodni tehniki najbolj ustrezajo. Godec 
je dosegel na teh slikah posebno le-
poto, prelivanje barv, mehkobnost, 
enovitost in svežino. Stalno si priza-
deva, da zadovolji specifiko ali ekso-
tiko akvarela in išče poglobljeno li-
kovno vsebino. 

Akvarel je trenutek. Zahteva tan-
kočutnega slikana. In tak je Jurij Go-
dec. S svojimi akvareli nas popelje v 
motivno lirični svet, kije preoblikovan 
v tej živi vodni tehniki in nudi tudi 
poprečnemu gledalcu vso vizuelno 
slast. 

Lojze Zavolovšek 

Prizadevni člani foto kluba Velenje bodo v soboto ob 13. ari pripravili 
seminar za člane kluba in mentorje foto krožkov na Šolah. Seminar bo v 
prostorih Delavske univerze, vodil pa ga bo mednarodni mojster 
fotografije in eden največjih strokovnjakov na tem področja v Jugoslaviji 
Vlastja Simončič. 

V dopoldanskih urah, s pričetkom ob 9. uri, pa bo skupKina foto 
kluba z volitvami predsedstva in sprejemom programa dela za letoiaje 
leto. Vlastja Simončič bo v tem času opravil llriranje klubske razstave 
fotografij. (S B k a : j . Kandolf, Brezi) 
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Šaljiva fotografija 

Beži, da te sneženi mož ne ujame. 

Iščemo najstarejšo fotografijo Kresničke tudi za odrasle 

Na kaj mislite, ko čakate 
pred zapornicami? 

Mudi se nam. Hitimo. Vsak 
dan, vsak trenutek. Včasih se 
nam mudi že iz navade, včasih 
hočemo biti za vsako ceno kar 
najhitreje na cilju. Pa se zgodi. 
Ponavadi takrat, ko bi bilo 
najmanj treba. Zapornice so 
spuščene, ker delava premikajo 
kompozicijo vagonov ali ker bo 
zapeljal vsak čas mimo vlak. 

O čem razmišljate,, ko stojite 
pred zaprtimi zapornicami? Če 
sta v avtomobilu je najpogostej-
še vprašanje, ki se vam v tistem 
trenutku mota po glavi: »Kdaj 
za vraga bodo dvignili te >ram-
pe<? Pa ravno sedaj, ko se mi 
tako mudi«, še ponavadi doda-
te. Nimate druge izbire kot da 
počakate ali pa zavijete v drugo 
-smer. Za slednje se odločijo 
najbolj nestrpni. In če ste peš? 
Potem gotovo premišljujete, 
kako ujeti pravi trenutek, tistih 
nekaj sekund, ki zadoščajo, da 
premagate veliko oviro. Da 
»preskočite« ta dober meter 
proge, pa čeprav med premika-
jočimi vagoni in svobodno 
zadihate na drugi strani. Res ste 
heroj, premagali ste sami sebe. 
Priznajte, daje tako! 

Mirsad Tičevič in Danilo 
Vujanovič, premikača vlakov to 

potrjujeta, ko pravita: »Kako 
neodgovorni so včasih ljudje! 
Čimprej želijo na drugo stran. 
Pri tem pa sploh ne razmišljajo, 
kako hitro se lahko zgodi nesre-
ča. Premikači imamo zaradi 
takšnih nestrpnežev še dodatne 
težave. Opraviti moramo svoje 
delo, pri tem pa moramo paziti 
še na ljudi. Prehiter zamah z 
rdečo zastavico, nepreviden 
človek in nesreča je lahko tu.« 

Opravljata odgovorno in 
zahtevno delo. Vsak dan. Poleti 
in pozimi. Pravita, da za svoje 
delo zaslužita od 15 do 20 tisoč 
dinaijev na mesec. Več. če ie v 
mesecu več nadur in manj^ če jih 
ni. Zadovoljna sta. Tudi Mirsa-
dovi bratje delajo pri železnici. 
Kar trije, in to na progi iz Celja 
do Titovega Velenja. Dva sta 
prav tako premikača, eden pa 
je vlakovodja. 

»Ljudje se vse prepogosto 
izpostavljajo nevarnosti. AJi ni 
bolje počakati in priti zdrav na 
cilj, kot . . . Do sedaj se še ni 
zgodilo, lahko pa se,« pravita. 

Prav zaradi tega, bi bilo 
veliko bolje, ko bi liudie vnra-
šanje — kako najhitreje priti do 
cilja — zamenjali z rekom. — 
hiteti je treba počasi! mkp 

Dejstvo je, da je v cestnem pro-
metu najmanj zaščiten pešec, zato 
je pogosto tudi žrtev prometne nez-
gode. Seveda so povzročitelji ne-
sreč tudi pešci zaradi neupošteva-
nja prometnih predpisov, malomar-
nosti in drugih razlogov. Posledice 
so največkrat hude, ali celo tragi-
čne. 

V mestih in naseljih je za pešce 
dokaj dobro in varno poskrbljeno. 
Poznamo pločnike, hodnike za 
pešce, nadhode, podhode, označeni 
so prehodi za pešce, poleg tega je 
veliko semaforjev, posebnih zna-
kov in podobno. Vse to naj bi seve-
da ščitilo pešca v prometu. Kljub 
temu se pešci vse preveč zavedajo 
svojih pravic, vse premalo pa 
svojih dolžnosti in obveznosti, ki 
jih imajo kot udeleženci v prometu. 

Zlasti so pešci ogroženi v zim-
skem času, oziroma ob poslabšanih 
vremenskih razmerah, ko jih voz-

niki v mraku, megli, dežju in ob 
sneženju zagledajo pozno, večkrat 
celo prepozno. Zato mora biti pe-
šec pozimi še posebej previden. 
Zavedati se namreč moramo, da 
imajo na mokri, zasneženi in pole-
deneli cesti vozila daljšo zavorno 
pot, kot sicer. Zato je bolje in var-
neje, da pešec počaka in se prepri-
ča, če se je vozilo res ustavilo pred 
prehodom za pešce, preden želi 
prečkati cestišče. Na mokri, zasne-
ženi in poledeneli cesti bo vsak 
pešec nedvomno tvegal življenje, če 
bo prečkal cesto zunaj prehoda, še 
zlasti če bo nanjo nenadoma stopil 

Rflraad in Danilo 
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Gasilsko društvo Titovo Velenje 

Že letos bodo dobili 
raztezalno lestev 

Gasilsko društvo Titovo Velenje jt 
imelo v soboto letno konferenco, na 
kateri so pregledali delo v preteklem 
letu in sprejeli delovni ter finančni 
program za letos. Na njej so izvolili tudi 
novega predsednika in poveljnika 
društva ter podelili priznanja in 
odlikovanja. 

L grenkoou M> ugotavljali, ua gasil-
stvo v naši družbi še vedno nima tistega 

mesta in ugleda, ki mu pripada, žal tudi 
mladini ni dovolj privlačno. Zato bodo 
prihodnje storili vse, da bodo čim več 
mladih pritegnili v svoje vrste. 

Zelo bogat je program dela za letos, 
ko bo v Mariboru tudi 10. kongres, ki 
bo potekal pod geslorti — 100 tisoč 
članov, 100 tisoč preventivnih pregle-
dov. Udeležili se ga bodo tudi velenjski 
gasilci. Velik poudarek bodo dali 

Rafael Koren sprejema diplomo za 50 let dela v gasilstvu 

Zanimivost letne konference Gasilskega društva Titovo Velenje je 
ta, da so se odločili za tajne volitve, ko so izbirali novega predsednika in 
poveljnika društva. Redkost, ki do sedaj ni bila značilna za njihove občne 
zbore. Kot so dejali, zaradi večje demokracije. 

strokovnemu izobraževanju članov, 
požarnovarnostnim pregledom, sode-
lovanju z drugimi gasilskimi društvi, 
povezanosti s civilno zaščito, SLO in 
družbeno samozaščito. Seveda bodo 
sodelovali tudi na tekmovanjih in na 
javnih prireditvah. Načrtujejo, da 
bodo v času gasilskega tedna pripravili 
razstavo gasilske opreme. Seveda 
bodo organizirali tudi kakšen stro-
kovni izlet, se srečali z gasilci iz po-
bratenega društva Hrastnik in z njimi 
izmenjali izkušnje. Veliko pozornosti 
bodo namenili sodelovanju z osnovno 
šolo Anton Aškerc, na kateri bi radi 
ustanovili krožek mladi gasilec. Tudi 
letos bodo organizirali tombolo, saj je 
to tisto, kar najbolj napolni tudi nji-
hove vedno prazne blagajne. 

Letos bodo dokončali tudi prizidek 
h gasilskemu domu, uredili prostor za 
polnjenje gasilskih aparatov, uredili 
obrobe strehe in asfaltirali prostor 
pred prizidkom. 

Velenjski gasilci so si dolgo priza-
devali. da bi dobili raztezamo lestev, s 
pomočjo katere bodo lahko reševali 
tudi v viSjih nadstropjih stanovanjskih 
zgradb. Ta lestev bo »prišla« letos 
septembra in tega se vsi najbolj ve-
selijo. 

Gasilsko društvo Titovo Velenje 
»pokriva« s svojo dejavnostjo pet 
krajevnih skupnosti. Za svoje delo pa 
dobijo dotacijo samo iz KS Staro Ve-
lenje, drugi pa kar nekako pozabljajo 
na njih. 

Na letni konferenci so gasilci izvolili 
tudi novo vodstvo. Za predsednika so 
izvolili Karlija Majdaka, višjega ga-
silskega častnika in za povelnika 
Franca Pečečnika tudi višjega gasil-
skega častnika. Nadvse prisrčno so 
pozdravili Ivana Novaka, ki se, čeprav 
star že 80 let, še vedno rad udeleži 

njihovih srečanj. Žal pa med njimi 
zaradi bolezni ni bilo najstarejšega, 
87-Ietnega Viktorja Preočnika, ki so ga 
obiskali na domu in mu prenesli po-
zdrave s konference. 

Na konferenci so podelili tudi Pri-
znanja in odlikovanja. Prejeli so jih: 
odlikovanje občinske gasilske zveze 1. 
stopnje Ivo Gorogranc, 2. stopnje pa 
Bogo Čurči, Boris Kovše, Jože Drobež, 
Janko Meh in Mirko Kasesnik, plaketo 
za 30-letno delo v gjsilstvu so prejeli 
gasilci stari nad 60 let: Anton Pečečnik, 
Miha Valenci, Jože Fijavž, Jože Ko-
vačič, Jakob Meh, Anton Gorogranc in 
Rudolf Hudovemik, diplomo za 50 let 
dela je prejel Rafael Koren, za 30 let 
Franc Melanšek, Blaž Jelen in Jakob 
Meh ter za 10 let Jože Švener. 

Zlato tekmovalno značko je prejela 
1. desetina članov nad 30 let, srebrno 2. 
desetina članov do 30 let ter desetina 
veteranov in bronasto pionirji Al. 

mkp, sliki: L: O. 

gorenje 
V decembru 1983 so ob poslopju Servisa GORENJE 
na Celjski 5 a v T i tovem Velenju 

odprl i 

MODEREN 
RAZSTAVN0-PR0DAJNI 
CENTER GORENJE 
V P R I V L A Č N O U R E J E N E M R A Z S T A V N O - P R O D A J N E M 
P R O S T O R U S O V A M N A V O U O I Z D E L K I V S E H TE-
M E L J N I H O R G A N I Z A C I J G O R E N J A , Z A R A D I D O P O L -
NJEVANJA P A T U D I N E K A T E R I I Z D E L K I D R U G I H P R O -
I Z V A J A L C E V : 

VELIKI IN M A L I G O S P O D I N J S K I A P A R A T I , KUHINJE, 
K O P A L N I Š K A O P R E M A PA V S E D O S T A V B N E G A P O -
H I Š T V A IN A P A R A T O V Z A VARJENJE. 

Nazoren pr ikaz izde lkov bo p o s e b e j d o b r o d o š e l vsem, ki 
op rem l j a te kuh in jo ali kopa ln i co . Pos t reg l i vam b o d o tud i z 
nasvet i za č i m bol j f u n k c i o n a l n o u red i tev p ros to ra . 

Pokličite ali obiščite razstavno-prodajni center 
GORENJE na Cel jski 5 a v Ti tovem Velenju, tel. št. 
852-116 

1333 GASILSKI DOM ŠALEK 

Prizadevni gasilci GD Šalek 

Gasilsko društvo Salek 

Ocenili delo v preteklem letu 
Pred nekaj dnevi so imeli svoj 

občni zbor tudi gasilci Gasilskega 
društva Šalek. Poleg članov se je 
na tem slovesnem zboru zbralo tu-
di precejšnje število gostov iz 
bližnjih in pobratenih gasilskih 
društev ter iz krajevnih skupnosti. 

V obsežnem poročilu o delu je 
predsednik Rafko Goršek nanizal 
uspehe pa tudi težave in pomanjk-
ljivosti, ki so to gasilsko društvo 
pestile v zadnjem letu. 

Gaslisko društvo Salek je v lan-
skem letu slavilo petdesetletnico 
delovanja. Ob tej priložnosti so 

pripravili vrsto aktivnosti, ki so jih 
končali s slovesno prireditvijo in 
nadvse uspelim tekmovanjem 
gasilskih desetin iz vse Slovenije. 
Preuredili so tudi gasilsk' dom ter 
vanj vložili precej sredsti v pa tudi 
prostovoljnega dela. 
Društvo ima sedaj osem častni-

kov, sedem podčastnikov, trideset 
izprašanih gasilcev in tri strojnike. 
Sicer pa ima društvo 55 članov, 13 
članic, 11 mladincev, 8 mladink in 
37 pionirjev. Ker le skrbno delo z 
mladim rodom zagotavlja nadalj-
nji razvoj društva, so na občnem 

zboru z navdušenjem sprejeli 
pobudo, da društvo ustanovi aktiv 
Mladi gasilec. To pobudo je 
podprla tudi predstavnica osnovne 
šole Veljka Vlahoviča. V ta aktiv 
se bodo vključevali predvsem mla-
di s te osnovne šole. 

Vrsto priznanj so gostje na tem 
občnem zboru izrekli gasilcem 
Šaleka za uspešno pripravo in 
izvedbo lanskoletnega tekmovanja, 
vsi pa so poudarili željo za še bolj-
šim sodelovanjem in nadaljnjimi 
skupnimi akcijami. 

Šport— telesna kultura — rekreacija 

Titovo Velenje 

Šoštanj: reprezentanca 
Japonske 

Poseben odbor se že nekaj ča-
sa nadvse marljivo pripravlja na 
zanimivo mednarodno prijatelj-
sko rokometno srečanje med 
drugoligašem Šoštanjem in 
olimpijsko reprezentanco Japon-
ske. To vsekakor zanimivo sre-
čanje bo v torek, 21. februarja, s 
pričetkom ob 18. uri v Rdeči 
dvorani v Titovem Velenju. 

Japonski rokometaši, ki so bili 
doslej že šestkrat v naši državi, 
bodo tokrat gostje osmih sloven-
skih klubov. Turneja, ki jo bodo 
začeli prav v Titovem Velenju, 
sodi med priprave za njihov na-
stop na letošnjem olimpijskem 

turnirju v Los Angelesu, kamor 
so se uvrstili skupaj s še 11 
reprezentancami. 

Gostovanje rokomet ašev iz 
daljnega Vzhoda bo gotovo veli-
ka privlačnost za ljubitelje 
rokometa iz Šaleške doline, pa 
tudi okoliških krajev. Japonci 
namreč igrajo rokomet, ki je 
pravo nasprotje vsakemu druge-
mu v svetu. Osnovna značilnost 
njihove igre je dobesedno strelo-
vita hitrost njihovih akcij. Zato 
rokometni klub Šoštanj vabi 
ljubitelje, da se tega prav gotovo 
zanimivega srečanja, udeležijo v 
čimvečjem številu. 

Atletske novice 
Izbirni miting z!a sestavo državne re-
prezentance 

Zimska tekmovalna sezona se je 
pričela. Na mitingu, kije bil v Celju 4. 
februarja, so se zbrali kandidati za 
državno reprezentanco iz vse Jugosla-
vije, nastopili so tudi gostje iz Italije. 
Rezultati velenjskih atletov: Vojko 
Krajnc je v teku na 60 m z ovirami 
dosegel 7. mesto s časom 8,98. Prav 
takoje bila 7. Klavdija Jugs časom 9,46 
na 60 m z ovirami. Nataša Krenkerje v 
teku na 60 m dosegla 4. mesto in iz-
boljšala svoj osebni rekord na 7,91. 
Boris Režek po lanskoletni poškodbi še 
ni v pravi formi. V daljino je skočil 
6,76 cm in zasedel 7. mesto. 

Medldubski miting 
V Celju so se zbrali najboljši atleti iz 

8 slovenskih klubov. Rezultati naših: 
60 m: Boris Režek 7,2, Tomaž Potoč-
nik 7,57, Bojan Matjaš 7,60, Iztok 
Stropnik 7,83, Matija Molnar 7,83, 
Martin Štajner 7,86,60 m ovire: Vlado 
Molnar 9,1, tja nižjih ovirah Matija 
Molnar 8 6- daljina- Boris Režek658. 
Martin Stajner 626, Bojan Matjaš 601, 
Tomaž Potočnik, 571, Dario Pungar-
tnik 535 in še rezultati atletinj 60 m: 
Nataša Krenker 8,00, Simona Dolinar 
8,42, Tanja Podgoršek 8,56, Karmen 
Silovšek 8,62; daljina: Simona Dolinar 
468, Tanja Podgoršek 439 cm. 

Dvoranski miting v Budimpešti 
Velenjska altetinja Nataša Krenker 

se je 8. februarja udeležila medna-
rodnega mitinga v Budimpešti. V teku 
na 60 m je dosegla odličen izid 7,85 
(ročno 7,6). 

Priprave v Medulinu 

Od 20. do 29. januaija se je v Me-
dulinu pripravljalo 33 velenjskih atle-
tov. Po oceni treneijev so priprave zelo 
uspele, tako da lahko v letošnji sezoni 
pričakujemo dobre rezultate. Kako so 
trenirali pa si lahko ogledate na po-
snetkih, ki so objavljeni v vitrini at-
letskega kluba. 

Republiški atletski miting 

Na republiškem atletskem mitingu v 
Celju je nastopilo več kot 100 tekmo-
valcev iz S slovanskih tflnhnv 
pilo je tudi 13 atletov in atletinj iz ve-
lenjskega Atletskega kluba, ki so do-
segli dobre rezultate. Rezultati 60mčla-
ni:Režek7,2,Potočnik7,57,Matjaš7,60, 
Stropnik 7,82, Molnar 7,83, Stajner 
7.86; Pri starejših mladincih Vlado 
Molnar 9,1 in pri mlajših Matija 
Molnar 8,6. Daljina člani: Režek 658,3, 
piimlajših mladincih je bil 1. Štajner 
626,2, 4. mesto Matjaš 601, Potočnik 
571 in Pungartnik 535. V teku na 60 m 
je bila 2. Krenkerjeva z rezultatom 8.01 
in 6. Dolinaijeva 8,42, med mlajšimi 
mladinkami je bila 1. Podgorškova 
8,61 in 3. Silovškova 8,67; daljina 
mlajše mladinke: 2. Dolinar 457, 
Podgoršek 439 cm. 

Pionirska teniška 
šola 

> pionirska šola 
i Velenje je skupaj z 

Zimska atletska | 
Atletski klub 

ZTKO Velenje med zimskimi nnčit-
nicami organiziral športne aktivnosti 
za učence osnovnih šol. Vadbo v Rdeči 
dvorani je obiskovalo poprečno 15 
otrok. Zadnji dan so jim treneiji AK 
Velenje pripravili tekmovanje v atlet-
skem troboju, vsi pa so tudi prejeli 
priznanja za uspešno opravljeno zim-
sko atletsko šoto. 

| Šaleški teniški klub vabi učence 
: osnovnih šol, od osmega do enaj-

stega leta starosti, da se udeležijo 
j pionirske teniške šole v Rdeči 

dvorani v utovem Velenju. Sola bo 
od 20. februarja do 2. marca, vo-
dil pa jo bo ugledni teniški 
strokovnjak profesor Ivan Lesin-
ger ob pomoči domačih teniških 
vaditeljev. Če bo za šolo veliko 
zanimanje, jo bodo ponovili še v 
maju, juniju in septembru. Druge 
podrobnosti lahko učenci zvedo 
pri vodstvu svoje šole. 

SD Mladost Rečica 
Veliko sankačev 

Športno društvo Mladost z 
Rečice ob Savinji krepi že sicer pes-
tro dejavnost. Med ostale oblike 
delovanja so uvrstili tudi množična 
sankaška tekmovanja, ki jih pri-
pravljajo na progi v Poljanah nad 
Rečico. Prejšnjo nedeljo so pripra-
vili prvenstvo krajevne skupnosti, 
ki se ga je udeležilo veliko ekip in 
seveda posameznikov. 

Pri moških je zmagal Tiršek 
(Homce) pred Korenjakom I in 
Korenjakom II (oba Poljane), 
ekipno pa je bila najboljša prva 
ekipa Poljan pred ekipo Home in 
drugo ekipo Poljan. Pri ženskah je 
bila najboljša Korenjakova (Polja-
ne), na drugo mesto pa sta se 
uvrstili Kolarjeva I in Kolarjeva II 
iz Home. Ekipno so bile prve 
tekmovalke prve ekipe Poljan, 
druge so bile sankačice iz Home in 
tretje tekmovalke druge ekipe Po-
ljan. 

Smučarski skoki 
Skakalci Ljubnega 
drugi 

V soboto je bilo na Ravnah na Ko-
roškem tekmovanje za Koroški pokal v 
smučarskih skokih, na katerem je 
tekmovalo 62 skakalcev iz 12 sloven-
skih klubov. Izredno uspešno so tokrat 
nastopih skakalci z Ljubnega ob Sa-
vinji in Titovega Velenja. Ob tem so se 
'•nlajši mladinci pomerili tudi za regij-
sko prvenstvo. Vrstni red: 1. Golob 
189,7 (46, 47), 2. Mihelič (oba T. Ve-
lenje) 187,2 (47, 46), 3. Kopušar 
(Ljubno) 163,4 (42,5, 42), 2. Pogorel-
čnik (T. Velenje) 157,2 (41, 39,5). Ml. 
mladinci: 1. Golob (T. Velenje) 189,7 
(46,47), 3. Kopušar (Ljubno) 167,7 
(45.5,40); pri starejših mladincih je bil 
Rihter drugi, pri članih pa Orešnik 
(obaLjubno)tretji. Ekipno so zmagale 
Ziri, pred Ljubnim in Titovim Vele-
njem. 

Meddruštvena 
tekma v skokih 

Smučarski skakalni klub Titove 
Velenje vabi ljubitelje skokov v nedeljo 
k velenjskim skakalnicam pri gradu. 
Ob 15. uri se bo začela meddruštvena 
tekma v smučarskih skokih za vse 
skupine in na vseh treh skakalnicah. 

Tekmovanje 
v veleslalomu 

Komisija za šport in rekreacijo v KS 
Plešivec je skupaj z mladinsko 
organizacijo pripravilo v nedeljo tek-
movanje v veleslalomu za pokal XIV. 
divizije. Na tem prvem tekmovanju, ki 
bo postalo tradicionalno, je nastopilo 
13 ekip iz KS velenjske in slovenjeg-
raške občine. Med ekipami je prvo 
mesto osvojila Mislinja, drugo Šmik-
lavž. tretji Plešivec, četrto Gaberke, 
pete Lokovica. Med posamezniki pa]e 
bil najboljši D. Rošer 32,99, drugi 
Blatnik 34,01, tretji A. Rošer 34,36 
(Mislinja), četrti Hribernik (Plešivec), 
peti Drev (Lokovica). 
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KOLEDAR 
ČETRTEK, 16. februarja — 
JULIJANA 

PETEK, 17. februarja — SIL VIN 
SOBOTA, 18. februarja — 
SIMEON 

NEDELJA, 19. februarja -
JULIJAN 
PONEDELJEK, 20. februarja — 
LEON 
TOREK, 21. februarja—IRENA 
SREDA, 22. februarja — 
MARJETA 

M ALi OGLAS! 
PRODAM rabljeno spalnico — 
komplet z jogijem in dodatno 
omaro. Prodam tudi 6 do 7 gra-
mov zlata za zobe in brivski aparat 
Krupss II nerabljen. Karel Bolha, 
Uriskova 38, Pesje, Titovo Vele-
nje. 

PREKLIC: Javno se opravičujem 
tovarišici Marti Napotnik iz Can-
karjeve 10, Šoštanj za izrečene ne-
resnične izjave. Alojzija Zupane, 
Cankarjeva 10, Šoštanj. 
PRODAM DJIPA registriran do 
septembra 1984, vgrajen dizel mo-
tor. Marija Podlesnik, Foitova 10, 
Titovo Velenje. 
UGODNO PRODAM sobno po-
hištvo. Stanovanje Mravljak, Pre-
šernova 4, od 18. II. od 11. ure 
dalje. 
PRODAM DOBRO OHRANJEN 
AVTO zastava 101, letnik 1976, 
kličite po telefonu 852-075 od 15. 
do 17. ure. Franc Stimulak c. pod 
parkom 5. Titovo Velenje. 
NA STANOVANJE SPREJMEM 
ŽENSKO za popoldansko varstvo 
otroka. Sadek, Foitova 4, Titovo 
Velenje. 
USPEŠNO POUČUJEM KLAVIR 
IN ANGLEŠČINO. Naslov v 
uredništvu. 
PRODAM PARCELO 2394 kv. m 
v Lipju. Naslov v uredništvu. 
BELO OTROŠKO POSTELJICO 
z jogi vložkom in stajico ugodno 
prodam. Telefon dopoldan 850-
030 interno 190. 
UGODNO PRODAM OSEBNI 
AVTO RENAULT — 12, letnik 
1971. Tomaž Marovt, Podveza 3, 
Luče. 063-844-062. 
SOBO ODDAM samskemu dekle-
tu. Informacije po telefonu 778-
101. 

PRODAM SPALNICO Kramžar, 
Kajuhova 22, Titovo Velenje, tele-
fon 851-993. 
PRODAM TRI BIKCE, dva po 
200 kg in eden 80 kg. Janko Jan, 
Škale 60, Titovo Velenje. 
ZATEKEL SE JE NEMŠKI OV-
ČAR, sliši na ime Eras. Poštenega 
najditelja prosimo, naj ga vrne 
proti nagradi. Telefon 850-463 
Meh. 
PRODAM KARAMBOLIRAN 
GS po ugodni ceni, letnik 1975. 
Frankovič, Ljubljanska 27, Titovo 
Velenje. 
UGODNO PRODAM POVECE-
VALNIK DURST (color) CLS-35. 
Informacije ob delavnikih od 15. 
do 18. ure po telefonu 852-768. 

DEŽURSTVA 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU VE-
LENJE: 

ČETRTEK, 16. februarja, 
dnevni dr. Lešnikova, nočni dr. 
Pustovrh 

PETEK, 17. februarja, dnevni 
dr. Grošelj, nočni dr. Markovičeva 

SOBOTA, 18. februarja, glavni 
dr. Zičkar, notranji dr. Lešnikova 

NEDELJA, 19. februarja, glavni 
dr. Žičkar, notranji dr. Lešnikova 

PONEDELJEK, 20. februarja, 
dnevni d . Marolt, nočni dr. Mar-
kovičeva 

DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU ŠO-
ŠTANJ: 

ČETRTEK, 16. februarja dr. 
Pirtovšek 

PETEK, SOBOTA IN NEDE-
LJA; 17., 18. in 19. februarja dr. 
Lazar 

PONEDELJEK 20. februarja dr. 
Dovšak 

TOREK, 21.februarjadr. Pirtov-
šek 

ZOBOZDRAVNIKI 
DEŽURNI ZDRAVNIKI V 
ZDRAVSTVENEM DOMU VE-
LENJE 

18. in 19. februarja dr. Božo Jev-
šek, Kidričeva 17 T. Velenje 

DEŽURNI VETERINAR: 

Od. 17. do 24. februarja FRANC 
BLATNIK dipl. veterinar Prešer-
nova 22 e, Titovo Velenje, telefon 
852-253. 

m o z i r j e 
ZKZ MOZIRJE 
TOZD TRGOVINA IN GOSTINSTVO 

nudi v novem kmetijsko preskrboval nem centru v Ljubiii Dri 
Mozjriu 

— gradbeni material 
— vodovodni material 
— toplovodni material 
— umetna gnojila 
— krmila 
— orodja in stroje za kmetijstvo 
— specialna orodja za obrt in industrijo 
— stroje za obrt in industrijo 
— elektro material 
— belo tehniko 
— akustiko 
— delovna zaščitna sredstva 
— rezervne dele za kosilnice in molzne stroie 
— repro material za potrebe vrtnarstva in cvetličarstva 

V samopostrežni prodajalni se lahko oskrbite z živili, teksti-
lom, gospodinjskimi potrebščinami in gospodinjskim plinom. 
V kratkem bomo pričeli s prodajo tehničnih plinov kisik-ace-
tilen in C02. 

Za ogled in nakup se priporočamo! 

KII/IO • KII/IO • KII/IO • KII/IO • Kil/10 
REDNI KINO VELENJE 

Četrtek, 16. 2. ob 18. in 20 uri: 
KING KONG JE POBEGNIL — 
ameriški, grozljivka. V gl. vi.: 
Rhodes Reason. 

Petek, 17. 2. ob 10., 17. in 20. 
uri: BEN HUR — ameriški, zgo-
dovinski spektakl. V gl. vi.: Charl-
ton Heston 

Sobota, 18. 2. ob 16., 18. in 20. 
uri: KAČA V ORLOVI SENCI — 
kongkonški, akcijski. V. gl. vi: 
Cheng Lung 

Nedelja, 19. 2. ob 16. uri: 
OTROŠKA MATINEJA -
LASSIEVE ČAROVNIJE — 
ameriški, otroški. 

Nedelja, 19. 2. ob 18. in 20. 
uri: KAČA V ORLOVI SENCI — 
kongkonški, akcijski. 

Ponedeljek in torek, 20., 21. 2. 
ob 18. in 20. uri: SUROVI 
UDARCI — ameriški, kriminalka. 
V gl. vi.: James Woods 

Sreda in četrtek, 22., 23. 2. ob 
18. in 20. uri: SEDMERICA SE-
JE SMRT — ameriški, kriminalka. 
V. gl. vi.: William Smith 

FILMSKO GLEDALIŠČE 

Ponedeljek, 20. 2. ob 20. uri: 
ŽELEZNI ČLOVEK — poljski, 
drama. V gl. vlogah: Jerzy Rad-
ziwilowicz, Krystyna Janda, Ma-
rian Opania Režija: ANDRZEJ 
WAJDA. 

ŽELEZNI ČLOVEK je pravza-
prav nadaljevanje filma MAR-
MORNATI ČLOVEK, le da v 
njem spoznavamo usodo in boje 
delavskega razreda iz najnovejše 
poljske zgodovine. Wajda je do-
godke snemal na licu mesta, torej 
brez zgodovinske distance, v filmu 
pa se pojavljata tudi Lech Walesa 
in Anna Walentynowicz. V letu 
1981 je film dobil Zlato palmo kot 
najboljši film v Cannesu poleg te-
ga pa je bil nominiran za Oscarja v 
tem letu. 

Televizijski režiser dobi nalogo 
posneti film o stavki delavcev, ki 
pa bi naj služila proti njim. Ob de-
lu pa spozna za krivice do delav-
cev in preživlja krizo zavesti. Po 
srečanju z Agneszko, režiserko fil-
ma Marmornati človek, ki se je 
poročila z Birkutovim sinom in 
postala aktivistka, se režiserjeva 
dilema še poglablja. Razpet je med 
dolžnostjo in zavestjo . . . 

GIBANJE P. 
POROČILI SO SE: 

VOJIN BOŠKOVIČ, roj. 1959, 
rudar iz Titovega Velenja in NE-
VENKA SUKUR, roj. 1964, de-
lavka iz Kobilja 

JANKO ČERNE, roj. 1955, 
elektrotehnik iz Titovega Velenja 
in ALENKA ARLIČ, roj. 1964, 
ekonomski tehnik iz Titovega 
Velenja. 

ZLATO POROKO STA IMELA: 

JEŽOVNIK JOŽEF, roj. 19. 2. 
1911 v Lokavici, sedaj stanujoč v 
Šoštanju, Heroja Rozmana 6. 

JEŽOVNIK LJUDMILA, roj. 
18.9.1911 v Topolšici, stanujoča v 
Šoštanju, Heroja Rozmana 6. 

UMRLI SO: 

JOŽE PIRNAT, upok. iz T. 
Velenja, Stanetova 9, rojen 1930 
leta 

ŽGUR JANEZ, W I , Celje, 
Čopova 14, star 59 let 

OBREZ ANTONIJA, inval. 
upokojenka, Voduce 20 a, stara 72 
let 

SMOLE ANGELA, druž. 
upokojenka, Zg. Tinsko, 19, stara 
72 let 

UKMAN IVAN, upokojenec, 
Zahomce 3, star 73 let. 

V SPOMIN 

14. februarja 1984 seje izteklo leto, ko je nepričakovano omahnil v prerano 
smrt naš najdražji 

Franc Avberšek 
Čeprav ga ni več. še vedno živi v naših srcih in spomin nanj ne bo nikoli pozabljen. 

Hvala vsem, ki se ga spominjate, obiskujete njegov grob in mu prižigate sveče. 

VSI NJEGOVI 

KINO DOM KULTURE VELE-
NJE 

Četrtek, 16. 2. ob 20. uri: BEN 
HUR — ameriški, zgodovinski 
spektakl. V gl. vi.: Charlton He-
ston, Režiser: William Wyler. 

Nedelja, 19. 2. ob 10. uri: 
OTROŠKA MATINEJA — LAS-
SIEVE ČAROVNIJE — ameriški, 
otroški. 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 18. 2. ob 16. uri: 

OTROŠKA MATINEJA -
LASSIEVE ČAROVNIJE — 
ameriški, otroški. 

Sobota, 18. 2. ob 19.30 uri: . 
BEN HUR — ameriški, zgodovin-
ski spektakl. 

Nedelja, 19. 2. ob 17.30 in 19.30 
uri: SUROVI UDARCI — ameri-
ški, kriminalka. 

Ponedeljek, 20. 2. ob 19.30 uri: 
KAČA V ORLOVI SENCI — 
hongkonški akcijski. 

Sreda, 22. 2. ob 19.30 uri: 
KING KONG JE POBEGNIL — 
ameriški, grozljivka. 

KINO DOLIČ 
Petek, 17. 2. ob 19. uri: KAČA 

V ORLOVI SENCI — hongkon-
ški, akcijski. 

Torek, 21. 2. ob 19. uri: BEN 
HUR — ameriški, zgodovinski, 
spektakl. 

KINO BRASLOVČE 
Nedelja, 19. 2. ob 18. uri: BEN 

HUR — Ameriški, zgodovinski 
spektakl. 

Sreda, 22. 2. ob 19. uri: 
EMANUELLA II — ANTIDEVI-
CA — francoski, erotski. 

Titovo Velenje 

Druga projekcija 
Kina 16 

Kino 16 bo v soboto, 18. februarja, ob 
19. uri zvečer v kadilnici Kulturnega 
doma predstavil dva filma švicarskega 
režiserja Daniela Schmlda in se tako 
vključil v skupno akcijo Cankarjevega 
doma, Pro — Helvetia film ZUrich in 
Škuca, ki v Cankarjevem domu pravkar 
predstavlja sedem filmov tega avtorja. 
O sebi pravi avtor takole: »Moji filmi 
predstavljajo socialni kič s konca sto-
letja.« Filma »Vse počnite v mraku, da 
bi prihranili svetlobo vašim gospodar-
jem« (fiktivna dokumentacija D. S., 
Benetke, aprila 1970) in Notre dame de 
la Croisette (dokumentarna fikcija, 
1981) že z naslovom zahtevata, da ju 
najprej pogledamo in šele nato o njiju 
tudi govorimo. 

O »fenomenu« Schmid pa nekaj po-
datkov: temelj njegovega filmskega 
postopka je opredeljen z odsotnostjo 
scenarija. Ko začenja film, se spopade s 
tistim, kar je okoli njega. To vodi njega 
in kamero, zgodba pa nastaja sama od 
sebe. »Ne delam jaz filma, ampak film 
mene«, pravi sam. Igralce izbira 
Schmid samo med svojimi najbližjimi 
prijatelji (Ingrid Caven — prva Fas-
sbinderjeva žena, sam Fassbinder, 
Bulle Ogier, Peter Kern). Pomembno 
težo pri samem aktu ustvarjanja ima 
glasba, ki jo med snemanjem vedno 
glasneje navija (in ostane seveda zapi-
sana na filmskem traku). Ni pomembno 
katera je Bachova kantata ali idiotski 
šanson . . . Pomembno je, da med ig-
ralci ustvarja določen skupen občutek, 
ozračje, ki omogoča izpeljati (sprovo-
cirati) določene filmske postopke. 

Schmida je v spremni besedi v pro-
gramskemu listu označil A. Drapal: 
»Nobene preproste logike ni v sosledju 
Schmidovih filmov . . . ni se spraševati 
kaj bo počel Schmid naprej — najprej je 
treba natančno premisliti to, kar je 
storil doslej — in teh norosti je dovolj 
za cel nov svet.« 

Kino 16 se torej s svojo drugo pro-
jekcijo predstavlja v kadilnici Kultur-
nega doma, kjer naj bi poslej redno 
gostoval in deloval. Tudi tokrat bo so-
deloval gost, ki bo rad ustvarjalno po-
segel v razpravo ob in o filmih. 

Vane Gošnik 

Svet VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA 
VELENJE 

razpisuje 

prosta dela in naloge: 

VODJE KNJIGOVODSTVA 

Kandidat za opravljanje navedenih del in nalog mora poleg 
splošnih pogojev, predpisanih z zakonom, izpolnjevati še na-
slednje pogoje: 

- da ima višjo ali srednjo izobrazbo ekonomske smeri, 
- najmanj 4 leta delovnih izkušenj pri samostojnem vodenju 

knjigovodstva. 

Izbrani kandidat bo imenovan za mandatno dobo 4 leta. 
Stanovanje po dogovoru. 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev je treba poslati v 15 
dneh od dneva objave na naslov: VZGOJNO IZOBRAŽEVAL-
NI ZAVOD VELENJE, Jenkova cesta 2, Titovo Velenje' z 
oznako „ZA RAZPISNO KOMISIJO". 

O izbiri bodo kandidati obveščeni najkasneje v 30. dneh po 
preteku časa, ki je določen za prijavo. 

REK { ^ { s i p a k ) 
SISTEMI PAKIRANJA 

REK SIPAK n. sol. o. 
TITOVO VELENJE 
Delavski svet TOZD Plastični izdelki v skladu s statutom 
TOZD 

RAZPISUJE 

prosta dela in naloge individualnega poslovodnega organa 
(reelekcija) 

1. VODENJE IN ORGANIZIRANJE DELA V TOZD PLA-
STIČNI IZDELKI 

Na opravljanje razpisanih del in nalog je lahko imenovan 
kandidat, ki izpolnjuje naslednje pogoje: 

- da ima najmanj višjo strokovno izobrazbo tehnične ali 
organizacijske smeri in 3 leta delovnih izkSfenj v stroki 

- da ima organizacijske sposobnosti 
- da ima ustrezne moralne, družbene in politične vrline 

2. KOMISIJI ZA DELOVNA RAZMERJA TOZD PLASTI 
CNI IZDELKI IN DSSS 

objavljata 

prosta dela in naloge: 

a) V TOZD-u Plastični izdelki 

Vodje elektrostrojnega vzdrževanja 

Pogoji: 
- višja ali srednja izobrazba elektro smeri 
- 5 let delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 
- organizacijske sposobnosti 

b) V DSSS 

Vodje kontrole kvalitete 

Pogoji: 
- visoka ali višja strokovna izobrazba strojne, elektro, or-

ganizacijske smeri ali smer fizike 
- 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 
- organizacijske sposobnosti in pravilen odnos do_sodelavr 

cev ter samoupravljanja 

Glavni kontrolor 

Pogoji: 
- višja ali srednja izobrazba strojne, elektro ali organizacij-

ske smeri 

- organizacijske sposobnosti, ter pravilen odnos do sodelav-
cev in samoupravljanja 

- 3 leta delovnih izkušenj na enakih ali podobnih delih 

K sodelovanju vabimo več ing. strojništva I. in II. 
stopnje za opravljanje del in nalog v razvoju in kon-
strukciji. 

Za TOZD Kovinski izdelki in galanterija pa objavljamo po-
trebo po večjem številu KV orodjarjev, strugarjev in 
rezkalcev. 

Kandidati za dela in naloge navedene pod točko 1. naj 
pošljejo prijave z dokazili o izpolnjevanju razpisnih pogojev v 
15 dneh po objavi z oznako ,,ZA RAZPISNO KOMISIJO" na 
naslov: REK SIPAK, TITOVO VELENJE, Koroška 61,'vsi 
ostali pa v Kadrovsko službo delovne organizacije SIPAK. 
Kandidati bodo o izbiri obveščeni v roku 15 dni. 

ZAHVALA 

ob mnogo prerani in nenadomestljivi izgubi moža in očeta 

Jožeta Pirnata 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, nriiateljem in znancem, ki ste nam stali ob 
strani, sočustvovali z nami, mu darovali cvetje in ga v tako velikem številu pospremili na njegovi 

zadnji pod. 
Iskreno se zahvaljujemo tudi govornikom za tolažilne besede, pevcem in duhovniku za opravljen 

obred. 
Posebna zahvala družini Sevšek, DO APS Velenje, DU Velenje, ZŠAM Velenje in godbi. 

Zahvaljujemo se tudi Zdravstvenemu domu Velenje, Kliničnemu centru Ljubljana in bolnišnici 
Slovenj Gradec. 

NJEGOVI: žena Tilčka, sinova Rajko in Igor 



Strumno so korakali mladi po poti. V Zavodnjah so velenjski pohodniki izročili prapor mozirskim sovrstnikom 

Jubilejni pohod po poti legendarne XIV. divizije 

Spomin na junaške boje bo vedno živel med mladimi 
V torek so mladi končali osem-

dnevni pohod po poti XIV. divizije 
od Sedlarjevega do Ljubnega. Le-
teli je bil za mlade Se toliko bolj 
pomemben, sajiebil jubilejni, kajti 
te dni mineva 40 let, ko so borci 
med svojim dolgim pohodom bili 
hode boje s sovražnikom. Sneg, 
mraz in na trenutke močni sunki 
vetra so bili letos zelo neugodni 
spremljevalci mladih pohodnikov. 
Toda, to jih ni niti za trenutek 
omajalo. Strumno so hodili po poti 
zavedajoč se, da je bilo borcem 
legendarne Štirinajste Se mnogo, 

huje, ko so se z nadčlo-
močmi bojevali s Številčno 

veliko močnejSim sovražnikom. 

Mladi iz velenjske občine, ki so 
skupaj s pohodniki iz Žalca ter 

Pobratenih občin Vrnjačke Banje, 
ubotice in Štipa prevzeli po-

hodni prapor v petek v Stranicah 
pri Dobrni, so svojo pot sklenili v 
nedeljo v Zavodnjah. Tam so po-
hodno zastavo izročili mladim iz 
mozirske občine. Ti so ob obljubi, 
dajo bodo skrbno varovali. Nato 
so nadaljevali pot preko Žlebnika, 

kjer je padel pesnik Kajuh, Belih 
vod, mozirskih planin do kon-
čnega cilja Ljubnega ob Savinji. 
Ves čas pa so bili na pohodu tudi 
vojaki iz postonjske garnizije in še 
nekateri drugi mladinci iz raznih 
krajev Slovenije. 

Med potjo so se pohodniki 
ustavili ob partizanskih domači: 

jah in spominskih obeležjih v po-
sameznih krajih. Vsepovsod so 
pohodnike krajani nadvse pri-
srčno pozdravljali. Tako je bilo 
tudi v Cirkovcah v petek, pa istega 
dne proti večeru v Plešivcu, kjer je 
tretja pohodna enota tudi pre-
spala. 

Največ kraianov, predstavni-
kov družbenopolitičnih orga-
nizacij velenjske, žalske in 

(gf seveda 
nekdanjih borcev, med katerimi 
so bili še udeleženci pohoda pred 
40. leti, pa seje v sobotp opoldne 
zbralo na Graški gori, gori juri-
Šev. Blizu 150 udeležencem tretje 
etape pohoda se je pridružilo še 
100 pohodnikov stalne pohodne 
brigade občinske konference 

iv Petrovič Slobodanka Nikolova 

ZSMS Slovenj Gradec, iz Tito-
vega Velenja pa je prišlo nekaj več 
kot 250 pioniijev in drugih kra-
janov. Mladim je spregovoril 
predsednik slovenske mladine 
Andrej Brvar o pomenu revolu-
cionarnega izročila ter o bojih na 
življenje in smrt borcev štirinajste. 
Tudi tu so se pohodniki skupaj z 
drugimi predstavniki poklonili 
pred spomenikom nošenje ra-
njencev padlim borcem štirinaj-
ste, pri bližnji domačiji so se 
okrepčali s partizansko hrano in v 
snegu ter močnem vetru s par-
tizansko pesmijo na ustih, zapela 
je tudi harmonika, krenili naprej. 
Se isti dan so prišli do Raven, kjer 
so bili odločilni boji XIV. v mrzlih 
februarskih dneh leta 1944. V tem 
kraju so mladi spet prenočili, na-
slednji dan pa so nadaljevali pot 
do Za vodenj. Tu smo si zapisali 
nekaj njihovih vtisov o poti. 

DARKO DELOPST, koman-. 
dant pohodne enote: »Tretjo po-
hodno enoto je sestavljalo 144 
mladih, med njimi pa je bilo tudi 26 
vojakov. Na letošnji pohod smo se 
skrbno pripravljali, ker je bil jubi-
lejni. Mislim, da smo nadvse 
uspešno opravili naSo nalogo, če-
prav so bile vremenske razmere 
predvsem zaradi hudega vetra, 
pogostokrat nemogoče. Toda 
mladi smo vztrajali. Ko pa nas je 
najbolj zeblo, smo zapeli. LetoSnji 
pohod seje razlikoval od prejšnjih. 
To ni bila samo pot, ampak smo ga 
tudi popestrili z vrsto dejavnosti, 
od predavanj do kviza in strelja-
nja.« 

Iz Stipa je prišlo sedem mla-
dincev. SLOBODANKA NIKO-
LOVA je povedala, daje bilo pri 
njih zelo veliko zanimanje za ta 
pohod, ki so se ga letos udeležili 
drugič. Več kot 40 mladink in 
mladincev je želelo priti na ta 
pohod. »Prvič sodelujem na po-
hodu štirinajste. Izkušnje iz tega 
pohoda bom lahko prinesla do-
mov, saj tudi pri nas organiziramo 

podobne pohode s pomočjo našega 
planinskega društva. Nadvse 
sem navdušena nad prijaznostjo 
gostiteljev in seveda ljudi, pri ka-
terih smo se med potjo ustavljali. 
Mladi moramo še naprej negovati 
tradicije NOB.« 

Tudi BRANISLAV PETRO-
VlČje bil tokrat prvič na pohodu. 
Prišel je iz Vrnjačke Banje skupaj 
s še dvema mladincema oziroma 
mladinkama. Prav toliko jih je 
bilo iz Subotice. »Ta pohod po-
meni tudi krepitev bratstva in 
enotnosti, saj se ga udeležujemo 
mladi iz različnih krajev naše do-
movine. Ni bilo naporno, le veter je 
bil na trenutke zelo hud. Toda mi 
smo bili vztrajnejši od njega. Z 
nadvse lepimi vtisi, bogatejši za 
nova prijateljstva, bom odSel do-
mov v upanju, da bom še kdaj pri-
šel.« 

DEJAN TAMŠE, učenec pe-
tega razreda iz Titovega Velenjaje 
bil med mlajšimi pohodniki. Ko 
smo mu dejali, da je bila ta pot 
zanj gotovo prenaporna, tega 
sploh slišati ni hotel. »Zelo lepo je 
bilo,« je kratko odvrnil in Se dodal, 
da ga res nekoliko bolijo noge, tudi 
zeblo gaje na trenutke, toda zaradi 
tega ni pomiSljal, da poti ne bi 
nadaljeval. »Letos sem prvič na 
pohodu, spoznal sem nove prija-
telje, pa tudi na nekaterih krajih, 
Iger smo hodili, še nisem bil.« 

IZTOK SlMEK je pri občinski 
konferenci ZSMS Velenje pred-
sednik komisije za ohranjevanje 
tradicij NOB, SLO in DS. »To ni 
bil samo pohod, ampak smo 
organizirali še vrsto vzporednih 
dejavnosti: edejnopolitično izob-
raževanje mladih, pridobivanje 
mladih za prostovoljne enote te-
ritorialne obrambe, zanje smo 
pripravili predavanje, med katerim 
smo jih seznanili z mladinskim 
delom, nalogami pri tem, vlogo 
mladih v teritorialni obrambi. Na 
treh kontrolnih točkah smo izvedli 
streljanje z zračno puško in pri-
pravili še predavanje o orientaciji, 
spoznali so se tudi z lahkim pe-
hotnim orožjem, v Ravnah pa smo 
pripravili zelo zanimiv kviz o po-
hodu štirinajste, o politiki, športu, 
itd.« 

Pohodni prapor so dobili v 

Milan Pugelj iz SoStanja je bil borec Xi V. divizije. i>a Graški gori mu je 
občinska organizacija ZZB Velenje podarila spominsko darilo tob 40. 
letnicibojev ' 

Iztok Šimek 

Prisrčno srečanje z Brino in dragimi nekdanjimi borci XIV. tfriz^e 

Vsi zremo 
v Sarajevo 

Ves svet z zanimanjem zre v 
Sarajevo, prizorišče XIV. zimskih 
olimpijskih iger. Tudi pogled 
Velenjčanov je uprt tja. Večina jih 
športne boje spremlja po televiziji, 
radiu, seveda pa se jih je nekaj na-
potilo tudi tia. da lih lahko sprem-
U»jo neposredno. Vsi držimo pesti 
za naše. Bo, ne bo. Medalja nam-
reč, ki si jo vsi tako želimo. Prvo 
olimpijsko za Jugoslavijo. Naši 
fantje in dekleta prav zato tekmuje-
jo pod velikim pritiskom. Bodo 
zmogli? 

Kaj menijo o tem naši znanci, ki 
smo jih srečali na velenjskih uli-
cah? Anketo smo delali v ponede-
ljek. 

Jakob Bedrač: 
,,Prav v času 
olimpijskih iger 
se mi je pokvaril 
televizor, zato 
nastope sprem-
ljam po radiu. 
Včeraj sem bil 
malo razočaran 
nad Ulagom. 

Toda kaj hočeš, tak je pač šport. 
Enkrat zmagaš, drugič ne. Največ 
pričakujem od Franka, Strela, Kri-
žaja. Upam le, da bodo naši zdržali 
pritisk. To je za njih velika psihična 
obremenitev." 

Jožica Hrovat: ~ < < 

bolj kot prej gle- S H 

Ves popoldan, j 
ker sem zjutraj v J H u 
službi. Malo me H p f i j l ^ 
je razočaral Ula-
ga, od katerega * j, f j f f i 
smo toliko pri-
čakovali. Upam, da mu bo na veliki 
skakalnici šlo bolje. Počakajmo še 
malo, da bodo na vrsti naši alpinci. 
želim jim vse najboljše." 

šoli. Ulaga me ni 
tako razočaral 

kot je nekatere moje sošolce. Imel 
je smolo, ki jo bo gotovo popravil 
na veliki skakalnici. Sicer pa stavim 
na Franka. Od ostalih naših ne pri-
čakujem veliko. Lahko bi odšel v 
Sarajevo, pa mislim, da lahko več 
vidiš, če boje spremljaš pred televi-
zijo." 

Ljubica Vujano-

zato lahko o jim- * v 

li kar najboljše 
rezultate, toda včasih jim ne gre vse 
tako, kot so si zamislili. Priredite-
ljem je vreme precej ponagajalo. 
Res škoda, ker so vse pripravili 
tako lepo. Držim pesti za Bojana in 
Sando." 

Franc Kumar: 
, ,Cele dneve pre-

^SgLj^Sr"** živim pred tele-
. . v iz i jo . Čas 

imam, ker sem v 
w J E T / pokoju, zanima 

pa me tudi zato, 
' ^ ^ K k ker sem bil vča-
*Wm' s'h s a m šport-

nik. Tudi, če na-
ši ne bodo dosegli tistega, kar od 
njih pričakujemo, bo ta olimpiada 
za Jugoslavijo velik dogodek. 
Zgradili smo izredno lepe objekte, 
šport bomo razvijali naprej, dose-
gali še večje dosežke in predvsem 
utrjevali prijateljstvo med narodi. 
Naši se bodo pa še že poboljšali. 
Upam, da se jih ne bo držala smola 
tako kot se je včeraj Ulage. Prepri-
čan sem, da bo vsaj ena medalja 
naša, po tihem pa upam, da jih bo 
več. Ne, prepričan sem, da jih bo!" 

mkp, B. M. Miran Šmarčan Dejan Tamše 

Termoelektrarne Šoštanj, 

Družbena prehrana 

priredi 23. marca ob 20. uri 

VELIKO 
PUSTOVANJE 

Zavodnjah v roke mozirski po-
hodniki. Komandant četrte etape 
pohoda je bil MIRAN ŠMAR-
ČAN. »Tudi mi se bomo potrudili, 
da bomo kar najbolje opravili 
zaupano nalogo, obšli kar največ 
krajev, kjer so se borili borci Šti-
rinajste. Tu v Zavodnjah se nas je 
zbralo nekaj več kot 50, našo pot 
pa bomo sklenili v torek popoldne 
na Ljubnem, kjer bomo ob koncu 
pohoda mladi skupaj z borčevsko 

organizacijo pripravili tudi bogat 
program.« 

Toliko smo si zapisali o vtisih 
udeležencev letošnjega jubilejne- L 
ga pohoda po poti štirinajste di-
vizije. Pohod je pritegnil veliko 
mladih in prepričani smo, da jih j 
bo večina od njih prihodnje leto ; 
med pohodniki. Prav gotovo bodo 
prišli tudi novi in spomin na le-
gendarne boje borcev XIV. di-
vizije bo tako vedno živel. 

Darko Ddopst 

Igrali bodo Fantje treh dolin, 
pel pa bo Edvin Fliser. Re-
zervacije lahko dobite od 15. 
februarja pri blagajni Družbe-
ne prehrane. 
Vabljeni! 


